
39. redna seja 
Občinskega sveta

Slavnostna seja 
Občine Vodice

Spomin živi 
že 170 let

Intervju:  
Z Mihom pod Rašico  

je res lepo

številka 7
september 2014 

www.vodice.si
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Javno občinsko glasilo Kopitarjev glas je vpisano v razvid 
medijev pri Ministrstvu za kulturo Republike Slovenije pod 
zaporedno številko 462 – Izdajatelj: Občina Vodice, Kopitarjev 
trg 1, Vodice – Glasilo prejmejo vsa gospodinjstva in pravne 
osebe v občini brezplačno.

Izhaja mesečno v 1600 izvodih. – Odgovorna urednica:  
Natalija Rus – Uredniški odbor: Franc Kmetič, Mojca Loč-
niškar, Cveto Vrbovšek in Alenka Jereb – Lektorica: Lidija 
Novak – Fotografije: Rok Štupar in ostali – Oblikovanje:  
Janez Hočevar – Prelom: Vanja Dolhar, Littera picta, d. o. o. –  
Tisk: Littera picta, d. o. o. – Datum natisa: September 2014 –  
Naslov uredništva: Kopitarjev trg 1, 1217 Vodice – elektronski 
naslov: rus.nataly@gmail.com, tel.: 040 412 596 
Javno občinsko glasilo Kopitarjev glas na medmrežju: 
www.vodice.si.

Sporočilo bralcem:
Odgovorna urednica si pridržuje pravico do objave ali neobjave, kraj-
šanja, povze manja ali delnega objavljanja nena ročenih prispevkov 
v skladu s pro storskimi mož nos tmi. Izjema so odgovori in po prav ki 
objavljenih informacij, ki bi lahko priza deli posameznikovo pravico 
ali interes, kot to določa zakon.
Vsi prispevki morajo biti opremljeni s polnim imenom in naslovom 
odgovorne fizične osebe (tudi v primeru institucij, organizacij, strank, 
društev ipd.) ter po možnosti s telefonsko številko, na kateri je mo-
goče preveriti avtentičnost avtorja.
Zaradi različnih datumov izida bomo vaše prispevke objavili,  
kolikor hitro bo mogoče.

Katastrofalno vedenje 
voznikov!
V mojih časih smo otroci vsak dan hodili peš iz šole, pa govorimo o dobrih 
dveh kilometrih. Morda smo takrat na poti srečali le nekaj avtomobilov. Da 
bi danes otroka poslali peš v šolo iz okoliških krajev, bi bila to verjetno precej 
drzna ali pa kar usodna odločitev. Šolarji imajo že leta zagotovljen šolski 
avtobus, a kljub temu je za nekatere pot do postaje zelo nevarna. V prvem 
tednu septembra, ko po vsej državi opozarjajo, da so na cesti spet otroci, 
je za nadzor in varnost poskrbljeno. Ob tem izrekam javno zahvalo vsem 
prostovoljcem, upokojencem in vsem, ki skrbite za varen korak naših otrok v 
šolo. Z velikim spoštovanjem, vsi omenjeni, verjemite, da nam je staršem ob 
misli, da ste na prehodih za pešce tudi Vi veliko lažje pri srcu. Zgodilo se je v 
drugem tednu šole, ko sta moji deklici v Zapogah želeli prečkati  zelo prometno 
cesto do avtobusne postaje. Na strani proti Vodicam je avtomobil pravilno 
ustavil, na drugi strani ceste pa v tistem trenutku avtomobila ni bilo, zato sta 
stopili na prehod za pešce. V tistem trenutku je iz nasprotne strani pripeljal 
voznik s tako veliko hitrostjo, da je bilo nemogoče ustaviti. Samo prijaznemu, 
zbranemu in hitremu upokojencu (Lojze Kosmač, hvala!) se gre zahvaliti, da je 
deklici pravočasno »potegnil« nazaj na pločnik. Le nekaj dni za tem pa se je 
zgodilo še hujše, saj je za las ušel smrti še en šolar. Ko sta se na obeh straneh 
prehoda za pešce ustavila avtomobila, je medtem, ko so bili otroci že skoraj na 
polovici prehoda, z veliko hitrostjo pripeljal JUNAK belega kombija in stoječi 
avtomobil pred prehodom prehiteval! Ta prizor, ko je šlo za las, za mišji rep, 
se z besedami ne da opisati. Kje naj iščemo krivdo? Cesta je prometna, to je 
dejstvo, a če bi bila zavest voznikov ZDRAVA, se kaj takšnega ne bi dogajalo. 
Da ta uvodnik bere kateri od »teh« voznikov, ne verjamem, ker se jim preveč 
mudi, nimajo časa, hitijo, hitijo na cesti. A dragi moji, verjemite mi, da se vam 
v primeru povzročitve nesreče, v kateri je poškodovan otrok ali bog ne daj ta 
celo umre, nikoli več ne bo mudilo. Čas se bo ustavil za vas, za vašo družino in  
družino tega otroka. Ni je cene, ki bi lahko vrnila trenutek nepazljivosti, NI JE! 
Sedem sekund, dragi moji, toliko traja, da male nožice varno prečkajo cesto. 
Kaj je teh nekaj sekund v primerjavi z življenjem? O dogodku sem obvestila 
tudi policijo, prijazno so mi odgovorili, da bo Policijska postaja Medvode v 
sodelovanju z drugimi enotami tudi v bodoče opravljala kontrolo hitrosti na 
omenjenem odseku regionalne ceste. Same aktivnosti pa bodo prilagojene 
kadrovski razpoložljivosti policistov in tehnične opreme. Res je, dva dni po 
mojem sporočilu je policistka stala na postajališču, a dragi policisti, z vsem 
spoštovanjem, lepo vas prosim, prav smešno je bilo videti, kako se kolona 
vozil premika po predpisih, le kako se ne bi, če pa so uzrli gospo v modrem. 
Ogorčena sem nad vozniki, ne morem in ne morem si predstavljati, kaj se, 
če sploh kaj, dogaja v glavi voznika, ki vidi ob cesti otroke, in namesto, da 
ustavi, še bolj pohodi plin. Sama sem imela možnost delati v Soči z ljudmi 
s poškodbami glave po prometnih nesrečah. Če bi imela moč, bi uzakonila, 
da bi vsi vozniki, predvsem mladi in objestni, vsako leto vsaj 14 dni na leto 
prostovoljno opravljali delo v tej ustanovi. Morda pa bi zavedanje, kaj se v 
trenutku lahko zgodi človeku, kako oropan je osnovnih življenjskih vrednot, 
kako drugačno je po nesreči njegovo življenje in predvsem kako prekleto se 
zaveda, kaj pomeni čas in kako pomembnih je lahko tistih sedem sekund! 
Srečno na cesti!  Tekst: Natalija Rus
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Občina Vodice
Sprejemna pisarna: 
vsak delovni dan od 8. do 17. ure. 
E: obcina@vodice.si, T: 01 833 26 10. 
Občinska uprava: 
ponedeljek in petek od 10. do 12. ure, 
v sredo od 10. do 12. ure in od 14. do 17. ure. 
Sporočanje okvar na omrežju javne razsvetljave: 
vsak delovni dan med 8. in 15. uro, 
T: 01 833 26 15 ali 01 833 26 10.

Upravna enota
UE Ljubljana, sektor za upravne notranje zadeve, 
Krajevni urad Vodice: T: 01 833 23 00. 
Uradne ure: 
ob torkih, od 8. do 12. ter od 13. do 15. ure.

Javno podjetje Komunala
Vodice, d.o.o.
Poslovanje s strankami: T: 01 833 25 00, uradne ure 
v prostorih javnega podjetja (dom krajanov, Utik 1), ob 
ponedeljkih in petkih med 9. in 12. uro, ob sredah med 
9. in 12. ter 14. in 17. uro.
Dežurna terenska služba: M: 051 622 282.

Medobčinski inšpektorat
Uradne ure na sedežu inšpektorata, Mengeška cesta 9, 
Trzin, vsak ponedeljek in sredo med 9. in 11. uro; 
v prostorih Občine Vodice vsak ponedeljek 
med 9. in 11. uro.
Po predhodnem dogovoru na T: 01 564 47 20.

Osnovna šola Vodice
Ob šoli 2, 1217 Vodice, 
T: 01 833 25 11 in 01 832 41 95 
E: projekt2.osljvo@guest.arnes.si

Vrtec Vodice
vodice@vrtec-vodice.si
Poslovalni čas: vrtec Škratek Svit Vodice: 5.45-17, 
enota Skaručna: 6.30-16.15 in enota Utik: 6.30-16.30., 
enota Zapoge: 7.00-16.00

Knjižnica Vodice
Škofjeloška 7, 1217 Vodice
T: 01 832 33 66, E: vodice@mklj.si
Delovni čas: 
PON: 12.30 – 19.00

TOR: 12.30 – 19.00

SRE: 12.30 – 19.00

PET: 12.30 – 19.00

ČETRTEK in SOBOTA: ZAPRTO

 
Začasni zbirni center za ločeno 
zbiranje odpadkov
Lokacija: pri čistilni napravi Vodice (dostop s Kamniške 
ceste ali ceste Vodice–Bukovica); 
 vsako delovno soboto, od 9. do 12. ure - vse leto;
 vsako delovno sredo, od 17. do 19. ure - maj, junij, julij, 
avgust in september.

ENSVET – brezplačno energetsko 
svetovanje za občane
Lokacija: občinska sejna soba nad pošto v Vodicah. Na-
ročanje strank vsak delovni dan med 8. in 15. uro na T: 01 
833 26 10 (sprejemna pisarna Občine Vodice). 
Uradne ure: po dogovoru s svetovalcem.

Pošta Vodice
Delovni čas: od ponedeljka do petka, od 8. do 11.30. in 
od 14.30. do 18. ure. Ob sobotah odprto od 8. do 11. ure. 
T: 01 834 51 70.

Zemeljski plin - Petrol d.d.
Informacijska pisarna Vodice: uradne ure v prostorih 
občinske sejne sobe nad pošto v Vodicah, in sicer vsako 
sredo med 18.30 in 19.30 (vodja informacijske pisarne 
Boštjan Zupančič. 
T: 01 471 44 90, M: 041 577 813).

Zavod za gozdove Slovenije
Območna enota Ljubljana, Krajevna enota Lju-
bljana, Revir Vodice: uradne ure v prostorih občinske 
sejne sobe nad pošto v Vodicah in sicer vsak četrtek med 
7. in 9. uro
(revirna gozdarka Nina Iveta), M: 041 657 224.

Kmetijska svetovalna služba
Uradne ure kmetijskega svetovalca za področje občine 
Vodice, Primoža Ločniškarja, so vsako sredo od 9. do 13. 
ure v Zadrugi Vodice ter vsak torek in četrtek od 8. do 11. 
ure v prostorih kmetijske svetovalne službe v Medvodah 
(Cesta ob Sori 11). 
M: 041 310 182.

Elektro Ljubljana, d.d. 
Sporočanje okvar na omrežju: T: 01 230 40 02
Informacijska pisarna DE Ljubljana okolica
Podrečje 48, Domžale
T: 01 230 47 00
Delovni čas informacijske pisarne: pon. in pet. med 8. in 
12. uro, sre. med 12. in 16. uro
Nadzorništvo Kamnik
Ulica Kamniško- zasavskega odreda 6a, Kamnik
T: 01 230 47 60

Telekom Slovenije
Prijava napak in tehnična pomoč T: 080 10 00

Dimnikarska služba 
Dimnikarstvo, Uroš Verač s.p.
M: 041 529 563

Lekarna
Lekarna Komenda, podružnica Vodice
Delovni čas: Ob ponedeljkih in sredah od 11. do 19. ure,  
torek, četrtek in petek od 8. do 16. ure. Sobota zaprto.  
T: 01 832 43 20.

Patronažna služba
Višji medicinski sestri Majdo Podgoršek in Marijo Čuk dobite 
vsak delavnik med 7. in 9. uro v zdravstvenem domu.
T: 01 833 22 36.

Pomoč na domu
Izvajalec storitve pomoč in nega na domu na področju 
občine Vodice je Comett, Zavod za pomoč in nego na 
domu. Uradne ure za občane občine Vodice glede pomoči 
in nege na domu so v pisarni zavoda v Domžalah, na 
Ljubljanski cesti 36, 1230 Domžale, in sicer: ob ponedeljkih 
in petkih med 8. in 15. uro, ter v sredo med 8. in 13. uro. 
Več informacij lahko dobite tudi po telefonu na številki 
01/721-10-21, 031-740-466, ali preko elektronske pošte 
zavod.campa@comett.si.

Splošna ambulanta
Dr. Dragan Grujičić
T: 01 832 40 88
Delovni čas: 
PON in SRE od 13.00 do 17.30
TOR, ČET in PET od 7. do 12.30

Zobozdravstvena ordinacija
Leopoldina Kranjec dr. dent. med. ,
T: 01 832 42 93
Delovni čas: 
PON  12. 00 – 18.00
TOR  7.00 – 13.00
SRE  12.00 – 17.30
ČET  7.00 – 13.00
PET  7. 00 – 11. 30

Barbara Ražen s.p., dr. dent. med.
T: 01 832 35 44
Delovni čas:
PON 13.00 – 19.00
TOR 8.00 – 13.00
SRE 12.30 – 18.30
ČET 8.00 – 13.00
PET 7.00 – 12.00

Zavetišče za živali
Zavetišče Meli Trebnje, Repče 10, 8210 Trebnje; vodja 
Dušan Hajdinjak; GSM 031 331 336. 

Pogrebno podjetje Navček, d. o. o.
Visoko 140, 4212 Visoko
031/577-229, 041/628-940

Hišni imenik
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Spoštovani starejši občani!
Ob mednarodnem dnevu starejših, ki ga praznujemo 

1. oktobra, vam iskreno čestitamo in se vam hkrati zahvaljujemo za vaš doprinos v naša življenja, 
za vso vašo skrb, pozornost in pomoč. 

Želimo si, da bi v naši občini sodelovanje med vami, društvi in Občino Vodice še naprej tako dobro potekalo in vodilo v še 
več uspešno zaključenih projektov in prireditev. 

 
Vsekakor si želimo, da bi se v naši občini počutili dobro ter da bi čutili, da vas nujno potrebujemo in brez vas ne moremo.

Samo skupaj lahko gremo naprej in zmoremo še več, najdemo nove, boljše poti za vse nas.

Še naprej se bomo trudili za to, da bomo podpirali prijazne projekte, vaše vsakodnevne športne, kulturne in družbene 
dejavnosti ter aktivnosti.

Želimo vam vse dobro in vas lepo pozdravljamo!

Župan Aco Šuštar,
Občinski svet Občine Vodice in

občinska uprava Občine Vodice
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Zahvala organizatorjem                        
prireditev
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Letošnji občinski slogan »Nadaljujmo 
skupaj« izraža željo po nadaljevanju 
skupnega dela in odličnega sodelo-
vanja med občinsko upravo, svetniki, 
občani, zavodi in društvi. 

Skupaj smo v počastitev praznika ob-
čine znova pripravili zanimive in razno-
like dogodke tako na kulturnem, špor-
tnem kot tudi na družabnem področju 
ter tako počastili in obogatili njegovo 

praznovanje. Letošnje leto Občina 
Vodice praznuje že 19. obletnico in 
izjemno me veseli, da je prireditev v 
okviru občinskega praznika vsako leto 
več ter da so vedno zelo dobro obi-
skane. Navdušenje nad prireditvami so 
izrazili tudi obiskovalci in udeleženci 
dogodkov, ki so tako naši občani kot 
občani sosednjih in drugih občin, saj 
dober glas seže v deveto vas. 

Na mestu je torej zahvala vsem orga-
nizatorjem prireditev in tekmovanj ter 
vsem sodelujočim, članom društev, 
zaposlenim v občinski upravi in prav 
tako vsem občanom. Najlepša hvala 
za ves vloženi trud, izjemno organiza-
cijo in izvedbo dogodkov ter seveda 
za pripravljenost na sodelovanje in 
dobro voljo, ki vas spremlja na vsakem 
koraku.

Še enkrat izrekam iskrene čestitke 
dobitnikom letošnjih Plaket Občine 
Vodice in Priznanj župana Občine Vo-
dice. Zahvaljujem se jim za njihov do-
prinos ter hkrati iskreno upam, da jim 
bodo priznanja prijazna vzpodbuda 
za njihovo delovanje za skupno dobro 
še vnaprej. Čestitke tudi vsem preje-
mnikom odličij in pokalov, ki ste jih 
za svoje uspehe prejeli na prireditvah.

Za konec vsem občanom še enkrat 
čestitam za občinski praznik Občine 
Vodice. Vesel sem, da delujemo in so-
delujemo v dobrobit nas samih, naše 
skupnosti ter celotne občine. Iskreno 
si želim, da bi v tem duhu nadaljevali 
skupaj še naprej. 

Lepo vas pozdravljam.

Vaš Aco Franc Šuštar, župan
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Seja Občinskega sveta Občine Vodice 
v začetku septembra 2014 je po več-
letnih prizadevanjih vendarle prinesla 
pomemben napredek na področju 
ureditve novega občinskega središča. 
Občinski svet je namreč podprl podpis 
predlagane pogodbe o lastninski zao-
krožitvi zemljišč v območju »Središče 
Vodic« ter predlagano ceno zemljišč, ki 
bodo predmet nakupa oz. prodaje. Po 
dolgotrajnih usklevanjih sta Občina Vo-
dice ter Župnija Vodice dosegli dogovor 
o prodaji 3671 m2 zemljišč po ceni sto 
evrov za kvadratni meter. S podpisom 
omenjene pogodbe, ki sta jo na seji pod-
pisala župan Aco Franc Šuštar in župnik 
Franc Mervar ter s potrditvijo ustreznosti 
cene zemljišč je tako podana podlaga za 
pristop k podpisu konkretne pogodbe 
o prenosu zemljišč, s katerim bo Občina 
Vodice pridobila manjkajoča zemljišča 
za izvedbo “javnega” dela občinskega 
središča. V preteklih dneh pa smo tudi 
že prejeli odločbo Geodetske uprave 
RS o parcelaciji, s čimer je izpolnjen še 
zadnji pogoj za dokončno lastniško ure-

ditev zemljišč in podpis kupoprodajne 
pogodbe.

Pogodba o lastninski zaokrožitvi zemljišč 
v območju »Središče Vodic« je sicer re-
zultat številnih aktivnosti, ki so bile v 
zvezi z ureditvijo občinskega središča 
izvedene v preteklih letih. Tu vsekakor 
velja izpostaviti izvedbo javnega ur-
banistično-arhitekturnega natečaja, v 
katerem je bila v juniju 2013 izbrana 
natečajna rešitev izdelovalcev Dekleva 
Gregorič arhitekti. Ta predstavlja pod-
lago za prihodnje urejanje občinskega 
središča in je že upoštevana in vključena 
v veljavnem občinskem prostorskem na-
črtu, ki predstavlja pravno podlago za 
pridobivanje gradbenih dovoljenj. 

V začetku tega leta je Občina Vodice z 
namenom konkretne realizacije projekta 
pristopila k izvedbi dodatnih aktivnosti, 
s katerimi so bili pridobljeni dodatni po-
datki za potrebe projektiranja. Tako so 
bile v prvi polovici leta izdelane dodatne 
študije ter raziskave, in sicer:

 − prometna študija
 − geotehnične in geomehanske razi-
skave

 − predhodne arheološke raziskave
 − georadarske raziskave.

V zaključni fazi je tudi izbor izvajalca ar-
heoloških raziskav, ki jih bo na podlagi 
ugotovitev predhodnih arheoloških in 
georadarskih raziskav treba še izvesti.

Kot je bilo že uvodoma omenjeno, bo 
dosežen dogovor o pridobitvi zemljišč 
omogočil ustrezno ureditev lastništva 
zemljišč, ki so potrebna za izvedbo “jav-
nega” dela občinskega središča. V okviru 
tega je predvidena ureditev Kopitarje-
vega centra kot upravnega, kulturnega 
in storitvenega središča, ureditev zuna-
njih odprtih prostorov (Kopitarjev trg, 
Trg pod lipami) in komunalna ureditev 
območja z izgradnjo nove krožne pro-
metne povezave. 

V končni fazi je tudi uskladitev pogodbe 
s projektanti ter priprava projektne 
dokumentacije za pridobitev gradbe-
nega dovoljenja, ki ga pričakujemo v 
prihodnjem letu. Ob tem pa je Občina 
Vodice tudi že pričela z začetnimi ak-
tivnostmi za izvedbo javno-zasebnega 
partnerstva, s katerimi želimo v projekt 
privabiti partnerje, ki bodo omogočili iz-
vedbo projekta. Gre namreč za obsežno 
investicijo, vredno približno deset mili-
jonov evrov, in to bo mogoče izvesti le v 
javno-zasebnem partnerstvu, ob tem pa 
računamo tudi na pridobitev dodatnih 
finančnih sredstev, predvsem nepovra-
tnih sredstev iz evropskih skladov.    

Zavedamo se, da je pri realizaciji pro-
jekta ureditve novega občinskega sre-
dišča Vodic pred nami še dolga pot in 
ogromno dela, vsekakor pa je ureditev 
lastniških razmerij eden pomembnejših 
temeljev za uspešno izvedbo prej na-
štetih aktivnosti, ki bodo sledile v pri-
hodnjih mesecih in letih.  

Besedilo: Tatjana Resman,  
Občina Vodice 

Korak bližje k ureditvi 
Središča Vodic

Podpis pogodbe, foto: Jasna Paladin  

Središče Vodic
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V prisotnosti 11 članov Občinskega sveta 
je pod vodstvom župana Aca Franca Šu-
štarja potekala 39. redna občinska seja. 
Po nekaj popravkih in potrditvi zapisnika 
prejšnje seje so svetniki in svetnice nada-
ljevali z dnevnim redom. 

Odlok o komunalnem prispevku v Občini 
Vodice – ( II branje) 

Uvodno obrazložitev je predstavila Tatjana 
Resman, ki je pojasnila, da se predlog Odloka 
o komunalnem prispevku v Občini Vodice bi-
stveno ne spreminja od osnutka, ki je že bil 
obravnavan na julijski seji. Glede na razpravo 
Odbora za komunalo in naravovarstvo ter Ko-
misije za prostor je upoštevana pripomba, da 
se upošteva določilo iz veljavnega odloka, 
ki določa, da se vloga za izračun komunal-
nega prispevka lahko odda po oddaji vloge 
za gradbeno dovoljenje na upravni enoti. 
Resmanova je pojasnila tudi, da so objekti, 
namenjeni društvom oziroma njihovi uporabi, 
oproščena plačila komunalnega prispevka, a 
le za dele objekta, ki so namenjeni izvajanju 
društvene dejavnosti in ne za tiste dele, ki se 
uporabljajo v komercialne namene. Resma-
nova je še dodala, da jegradivu, na podlagi 
pripomb z julijske seje, priložen tudi izračun 
zneskov komunalnega prispevka za primer, 
da sredstva s strani Evropske unije ne bodo 
pridobljena. 

Razpravljal je Anton Kokalj, ki je povedal, da 
svetniška skupina NSi odloka ne bo podprla 
iz razlogov,  ki jih je navedel že pri obravnavi 
osnutka odloka. Izrazil je dvom o pravilnosti 
izračunov pri predlaganem odloku in pri ob-
stoječem odloku. Po razpravi je bil sprejet 
naslednji sklep: Občinski svet v II. branju  
sprejme predlog Odloka o komunalnem 
prispevku v Občini Vodice.

Matjaž Gorčan je podal uvodno obrazlo-
žitev Odloka o uporabi sredstev proračunske 
rezerve za leto 2014. Sklep je bil soglasno 
sprejet. Svetniki so v nadaljevanju sprejeli še 
sklep o delni povrnitvi stroškov volilne kam-
panje za lokalne volitve v Občini Vodice za 
volilno leto 2014. Po predstavitvi in obrazlo-
žitvi o spremembah in dopolnitvah Odloka o 
Občinskem prostorskem načrtu Občine Vo-
dice (predlog drugo branje) so ga po razpravi 
soglasno sprejeli. Nadaljevala je Resmanova, 
z obrazložitvijo Odloka o pomožnih objektih 
v Občini Vodice. Povedala je, da je bil osnutek 
odloka obravnavan na julijski seji. Skladno 
s takrat podano pripombo glede možnosti 
postavitve pomožnih objektov pred postavi-
tvijo osnovnega objekta tudi na nepozidanih 
stavbnih zemljiščih, namenjenih za gradnjo 
stavb, je dodan šesti odstavek 5. člena. Takšna 
postavitev je mogoča le v območju naselij, 
dopušča pa se postavitev zgolj garaže, lope ali 
ute kot pomožnih objektov za lastne potrebe. 

V razpravi je Anton Kokalj pojasnil, da se bo 
pri glasovanju vzdržal iz enakega razloga, kot 
se je vzdržal pri glasovanje o osnutku odloka. 
Devet članov Občinskega sveta je sklep po-
trdilo. V nadaljevanju seje so svetniki potrdili 
še predlog Odloka o oglaševanju, plakati-
ranju in obveščanju na območju Občine 
Vodice. Pod naslednjo točko so obravnavali 
predlog sklepov za podelitev Občinskih pri-
znanj za leto 2014. Župan je povedal je, da je 
predloge obravnavala Komisija za mandatna 
vprašanja, volitve in imenovanja, skladno z 
razpisnimi pogoji in predlogi, dodal je, da na 
razpis ni prispel noben predlog za častnega 
občana Občine Vodice. V nadaljevanju pa je 
podal obrazložitev za posameznega preje-
mnika občinskega priznanja – plakete Občine 
Vodice. V razpravo so se vključili  

Mojca Ločniškar, Anton Kokalj in Ddr. 
Tomaž Gyergyek.  Anton Kokalj je predlagal, 
naj se razmisli, ali je pametno, da plaketo 
prejme samo eno prostovoljno gasilsko 
društvo, saj so pri odpravi posledic žleda 
sodelovala vsa društva. 

Dr. Tomaž Gyergyek pa je glede določil po-
delitve naziva častnega občana predlagal, da 
se razmisli in pristopi k spremembi Pravilnika 
o priznanjih Občine Vodice, ker je omejitev, 
da se naziv podeljuje samo enkrat na mandat, 
nepotrebna. Župan je glede vprašanja g. Ko-
kalja pojasnil, da je društvo PGD Šinkov Turn 
občinsko priznanje že prejelo, predlagana 
društva PGD Repnje – Dobruša, PGD Poljein 
PGD Bukovica - Utik pa občinskega priznanja 
še niso prejela. V Pravilniku o priznanjih Ob-
čine Vodice je navedeno, da se naziv Častni 
občan podeli praviloma enkrat na mandat. 
Lahko se podeli tudi večkrat. Po razpravi so 
bili sprejeti naslednji sklepi: 

 − Sklep  o podelitvi občinskega priznanja 
Plaketa Občine Vodice PGD Repnje - Do-
bruša,

 − Sklep  o podelitvi občinskega priznanja 
Plaketa Občine Vodice PGD Bukovica - 
Utik,

 − Sklep  o podelitvi občinskega priznanja 
Plaketa Občine Vodice PGD Polje,- Sklep  
o podelitvi občinskega priznanja  Pla-
keta občine Vodice Društvu za ohra-
nitev kulturne dediščine in podeželja 
Skaručna. 

Sledile so pobude, predlogi in vprašanja. 
Antona Kokalja je zanimalo, kakšne aktivnosti 
je v zadnjem času izvedla Občina Vodica za 
omejitev tovornega prometa po Kamniški 
cesti v Vodicah. Meni namreč, da glede na 
zapore regionalne ceste v zadnjem času sama 
zapora Kamniške ceste ne sme biti težava. 
Opozoril je na zapore lokalnih cest zaradi re-
publiških prireditev in povedal, da poldnevna 
zapora lokalne ceste onemogoča dostope 
do stanovanjskih hiš. Ne strinja se, da se o 

zapori ceste odloča brez soglasja občanov. 
Občani s tem ne pridobijo nič, imajo pa po-
slabšane življenjske razmere. Drugo vprašanje 
v sklopu cest se je nanašalo na koriščenje 
lokalnih cest ob novogradnjah. Težki tovor-
njaki uničujejo lokalne ceste, investitorji pa 
cest ne sanirajo. Postavil je še vprašanje o 
gradnji zelo široke ceste med Martinkom in 
Habetom; zanimalo ga je, kdaj se predvideva 
zaključek gradnje in za kakšen projekt gre. 
Meni namreč, da gre za široko in predrago 
cesto, kjer bodo potrebni »ležeči policaji«, 
saj bo cesta omogočala vožnjo z (pre)veliko 
hitrostjo. Dodal je še mnenje o poročanju o 
sejah Občinskega sveta v občinskem glasilu 
in pozval predstavnike medijev, naj o sejah 
poročajo bolj objektivno. Meni, da razprave 
opozicije niso predstavljene v medijih, da gre 
za neobjektivno poročanje, ki pa ni pošteno 
do občanov, ki so glasovali za tiste člane Ob-
činskega sveta, ki se ne strinjajo z odločitvami 
župana in njegove koalicije. Zaključil je, da 
je tako poročanje nedemokratično in nepro-
fesionalno.     

V razpravo se je vključil tudi svetnik Anton 
Logar. Povedal je, da občina ni naredila nič za 
omejitev prometa na Kamniški cesti. Meni, da 
se o predlogih Sveta za preventivo in vzgojo v 
cestnem prometu ni razpravljalo, ker niso bili 
podani s prave politične strani. Pojasnil je še, 
da je z mesta predsednika Sveta za preventivo 
in vzgojo v cestnem prometu odstopil iz pro-
testa, ker se za omejitev prometa po Kamniški 
cesti ni storilo nič. Življenje ob Kamniški cesti 
je nemogoče. 

Svetnik Peter Podgoršek je podal pobudo za 
ureditev javne razsvetljave ob cesti na Jegriše. 
Prebivalci zaselka Jegriše so ga obvestili, da 
na njihovem območju ni bilo postorjenega 
prav veliko.  

Brane Podboršek je glede Kamniške ceste 
povedal, da je življenje tam nemogoče. 
Stanje je malenkost boljše ob dela prostih 
dnevih. Omenil je tudi nemogoče vključe-
vanje v promet na Kamniški cesti. Zanimalo 
ga je, kaj pomeni nova povezava na ulico, 
ki se imenuje Ob grabnu. Meni namreč, da 
gre za smrtno nevarno povezavo, saj bodo 
otroci namesto mimo cerkve hodili prav tam. 
Če pa je bila ta povezava predvidena že v 
sprejetem OPPN-ju, se za vprašanje opravi-
čuje. Glede ceste Habe–Martink je povedal, 
da ne bo povzemal pripomb, ki jih je podal 
že Kokalj. Cesta se mu zdi preširoka in kar 
kliče po dirkališču. Podborška je še zanimalo, 
koliko denarja je Občina Vodice že porabila 
za družbo DARG, ki je v tihi ali posredni lasti 
gospoda svetovalca županu. Prosil je za ob-
razložitev, koliko denarja je bilo plačanega 
družbi DARG ter po katerih pogodbah. Želi da 
se zadeva preveri. Postavil je tudi vprašanje, 
ali ima Občina Vodice pogodbo za svetovanje 

39. redna seja Občinskega sveta 
Občine Vodice
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z Romanom Černivcem kot fizično osebo ter 
kakšno pogodbo ima. Podboršek je podal tudi 
vprašanje glede častnega občana Vinka Bo-
rovnika, ki stanuje nad knjižnico in je prejel 
dopis s strani Občine Vodice, naj se izseli iz 
občinskega stanovanja najkasneje do me-
seca maja drugo leto. Za konec pa je podal 
še pobudo, naj nadzorni svet opravi pregled 
izplačila potnih stroškov za župana, vsaj za 
dve leti,  pri tem pa naj posebno pozornost 
posveti stroškom za nakup vinjete.  

Na vsa vprašanja svetnikov je župan podal 
odgovore. 

Glede Kamniške ceste je odgovoril, da je ob-
čina v vmesnem času izvedla več aktivnosti 
za ureditev prometa na Kamniški cesti. Na 
ministrstvo je bil poslan popravljen sklep. 
Trenutno je že pripravljeno gradivo, ki bo 
posredovano novemu ministru. Pobude za 
postavitev ograj so bile podane že večkrat. 
Zadnji ukrep, ki ga je direkcija potrdila v zvezi 
s Kamniško cesto, je omejitev hitrosti na 30 
km/h za tovorna vozila. Skupaj z državo so bili 
urejeni cestni jaški. Odsek proti Komendi je 
bil preplasten s tehnologijo hladne reciklaže, 
prav tako odsek države ceste med Repnjami 
in Skaručno. Zahvalil se je občinski upravi ter 
tako imenovanemu zunanjemu svetovalcu. 
Narejenega res ni veliko, ker enostavno ni 
posluha s strani države. Sam si bo še naprej 
prizadeval za reševanje nastale prometne 
situacije. V primeru realizacije prvega spre-
jetega sklepa in organizacije cestne zapore 
bi se le-te udeležila večina članov Občin-
skega sveta. Vendar pa je bil v nadaljevanju 
sprejet nezakonit sklep, ki ga ni bilo mogoče 
izvesti. Župan je povedal, da osebno podpira 
civilno iniciativo pri prizadevanjih za ureditev 
prometa in bi se zagotovo udeležil demon-
strativne zapore ceste. Povedal je tudi, da je 
promet skozi Vodice povečan zaradi indu-
strijske cone Komenda. Cona je bila potrjena 
na specifičen način, po molku organa. Ve se, 
kdo je bil takrat pristojen v Občini Vodice, 
kdo je vodil občinsko upravo in bil prijatelj 
takratnega predsednika vlade in bi lahko iz-
pogajal gradnjo obvozne ceste pred gradnjo 
PC Komenda. Takrat je bila velika priložnost, 
da bi bila obvozna cesta narejena pred izgra-
dnjo poslovne cone Komenda.     

Glede zapore lokalne ceste za potrebe kole-
sarske dirke se je strinjal, da je zapora ceste 
breme za naše občane. Vendar pa je želja ob-
čanov, ki imajo otroke v kolesarskih klubih, 
da se dirka izvede tudi preko občine Vodice. 
Gre za dodatno promocijo občine. Občina bo 
pripombo oz. predlog Antona Kokalja preu-
čila in ga smiselno upoštevala v prihodnje. 
Glede ceste Habe–Martink je povedal, da gre 
za rekonstrukcijo obstoječe ceste. Ceste niso v 
slabem stanju, v dobrem pa tudi ne. Kjer ne bo 
gradnje kanalizacije, tam se bodo ceste ure-
jale samostojno. Ob novelaciji operativnega 
programa odvajanja in čiščenja odpadnih 
voda se bo vedelo, katere hiše bodo priklju-
čene na kanalizacijo. Ceste, po katerih se bo 
gradila kanalizacija, bodo rekonstruirane ob 
sami gradnji kanalizacije. Ob gradnji ceste 
Habe–Martink tovorni promet res poteka 
po drugih lokalnih cestah. Vendar so ceste 
narejene dokaj kvalitetno in se ne uničujejo. 

Obvozna cesta mimo bajerja bo v primeru 
poškodb sanirana. Po rekonstrukciji ceste 
Habe–Martink bo le-ta široka ravno toliko kot 
cesta Bukovica–Vodice. Imela bo dva vozna 
pasova širine 2,5 m in črto namesto pločnika. 
Taka rekonstrukcija ceste pomeni minimalne 
stroške za kasnejše redno vzdrževanje cest. 
Cesta ni preširoka, projekti so pripravljeni 
strokovno in usklajeni s predlogi občanov. 
Cilj občine je rekonstrukcija povezave med 
Habetom in Kosezami. Cesta bo kvalitetna in 
varna. Antonu Logarju je bilo delno že odgo-
vorjeno. Občina je storila veliko za ureditev 
prometa, ni pa storila dovolj. Štetje prometa je 
bilo svetovano s strani strokovnjakov in pred-
stavlja  argument za ministrstvo. Strinjal se je 
z Branetom Podborškom, da je življenje ob 
Kamniški cesti nemogoče. Ureditev pokrovov 
cestnih jaškov naj bi omilila hrup, ki nastaja 
zaradi prometa po Kamniški cesti. V ulici »Ob 
grabnu« se bo izvedla fina preplastitev ce-
stišča in asfaltiranje hodnikov. Ta del novega 
naselja bo občina uredila skladno z že spre-
jetim OPPN-jem. Lastniki zemljišč so plačali 
komunalni prispevek in v preteklem letu so 
občini posredovali pismo, s katerim so želeli 
opozoriti na nedokončanje infrastrukture in 
tudi že zagrozili s tožbo v primeru, da njena 
izgradnja ne bo dokončana. Skladno s spre-
jetim OPPN-jem je predviden priključek na 
Kamniško cesto oz. zasilni izhod in vhod. Vse 
to je zarisano in opredeljeno v OPPN-ju, ki ga 
je sprejel Občinski svet Občine Vodice v prej-
šnjem mandatu. Stebrički, ki bodo nameščeni 
na tem priključku, bodo preprečevali vhod 
in izhod vozil. Za intervencijska vozila bosta 
služila dva premična (položna) stebrička. Ob-
čina Vodice je pričela z aktivnostmi za ure-
ditev hodnika za pešce od naselja Tipo, mimo 
Kocljeve ulice do novega, prej omenjenega 
priključka na Kamniško cesto, kjer bo prehod 
za pešce. Otroci bodo tam varno prečkali Ka-
mniško cesto in po najkrajši poti prišli do šole. 
V nadaljevanju je župan povedal, da ostro 
nasprotuje besedam Braneta Podborška, da 
je bil protest ustavljen na pobudo župana. 
Občinski svet je podprl civilno iniacitivo in 
bi sodeloval pri samem protestu, če bi do 
tega protesta prišlo. Sprejet je bil nezakonit 
sklep, zato je bil kasneje tudi odpravljen. To 
ne pomeni, da je župan ustavil protest, ki bi 
bil organiziran s strani civilne iniciative, in ta-
kšne očitke odločno zavrača. Končna rešitev 
in razbremenitev prometa po Kamniški cesti 
bo izgradnja obvoznice Želodnik–Vodice.   

Na vprašanje o podjetju DARG d.o.o. bo 
Občina Vodice posredovala pisni odgovor. 
Podjetje  DARG d.o.o. opravlja vse posle po 
ZJN in ZJN-E. Podjetje opravlja letne in zimske 
preglede cest, pripravo razpisov za potrebe 
rekonstrukcije ceste. Vsa dela opravlja na pod-
lagi pogodb in skladno z Zakonom o javnih 
naročilih. Občina Vodice nima sklenjene po-
godbe z g. Romanom Černivcem. 
Župan Šuštar je pojasnil tudi vprašanje glede 
gospoda Vinka Borovnika. Občina je gospoda 
obvestila, da bo prostore nad knjižnico, kjer 
se nahaja najemniško stanovanje, v katerem 
trenutno živi gospod Borovnik, potrebovala 
za lastne potrebe. Skladno s strategijo razvoja 
Središča Vodic, bodo montažni objekti, v 
katerih deluje Občina Vodice, v naslednjem 
letu odstranjeni. Občinska uprava bo svoje 

prostore preselila nad knjižnico. V letu 2013 je 
bilo eno stanovanje že izpraznjeno ter porav-
nani vsi stroški. Občina Vodice je g. Borovniku 
ponudila novo stanovanje v kulturnem domu 
na Skaručni, ki si ga je že ogledal. Vendar pa 
se za preselitev na Skaručno ni odločil. G. 
Borovnik je izrazil razumevanje nad pravo-
časno obvestitvijo občine o nameravanih 
posegih. Tudi v nadaljevanju bo občina po 
svojih močeh pomagala g. Borovniku pri re-
ševanju nastale situacije. Poleg naštetega bo 
občina v prihodnjih letih pričela z energetsko 
sanacijo stavbe na naslovu Škofjeloška cesta 
7, Vodice. Ob tem bodo uredili vse potrebno, 
da bo občina lahko kandidirala za pridobitev 
nepovratnih sredstev za energetsko sanacijo 
objektov v javnem interesu.  

Seja se je zaključila z zadnjo točko dnev-
nega reda, in sicer s pogodbo o lastninski 
zaokrožitvi zemljišč v območju »Središče 
Vodic« in določitev primernosti cene za 
nakup in prodajo zemljišč v območju »Sre-
dišče Vodic«.

Uvodno obrazložitev je podal župan, ki je 
pojasnil vse aktivnosti, ki so se odvijale na 
tem področju. Pojasnil je, da se je večkrat 
sestal z župnikom in rezultat uspešnega so-
delovanja je pogodba, ki je predložena Ob-
činskemu svetu in bo po njegovi potrditvi 
tudi podpisana. Župan se je zahvalil župniku 
za dosedanje sodelovanje, prav tako pa tudi 
gospodarski komisiji. 

V razpravo se je vključil svetnik Anton Kokalj, 
ki  je povedal, da je bilo v ta projekt vloženega 
zares veliko denarja in  čas je, da se naredi 
korak naprej. Brane Podboršek je podal vpra-
šanje, kako je z novo predvidenim izvozom 
na Brniško cesto. Iz geodetskega elaborata je 
razvidno, da je predviden pravokoten izvoz. 
Predlagal je, da se zadeva geodetsko preveri 
in se parcelacija uskladi s projektom. Župan 
je besedo predal tudi župniku, Francu Mer-
varju, ki je izrazil naklonjenost pogodbi ter 
se zahvalil županu za sodelovanje. Dodal je, 
da so tudi predstavniki župnije porabili kar 
veliko časa za uskladitev pogodbe ter vzpo-
stavitev zaupanja. Sredstva, ki jih bo županija 
prejela kot kupnino, bodo zelo dobrodošla za 
dokončanje pastoralnega doma.  Po razpravi 
sta bila sprejeta naslednja sklepa: 

 − Občinski svet Občine Vodice se je se-
znanil s pogodbo in jo ocenjuje kot pri-
merno podlago za lastninsko ureditev 
zemljišč v območju »Središče Vodic«. 

 − Občinski svet Občine Vodice potrjuje 
predlagano ceno v višini 100 €/m2, po 
kateri se vrednotijo zemljišča, ki so pred-
videna za nakup in prodajo zemljišč v 
območju »Središče Vodic«. 

Župan Aco Franc Šuštar in župnik Franc 
Mervar sta pred Občinskim svetom podpisala 
Pogodbo o lastninski zaokrožitvi zemljišč v 
območju »Središče Vodic«. 

Podroben zapisnik seje OS si lahko preberete 
na spletni strani Občine 
Vodice http://www.vodice.si.

Sejo povzela: Natalija Rus 
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Na prvi dan v septembru se je za šolarje pričelo novo šolsko leto, za prvošolčke in tiste, ki so prvič prestopili prag vrtca, pa je bil 
to še bolj poseben dan. Da bi mirno korakali skozi šolsko leto jim je svoj čas namenil tudi župan.

Druženje župana 
s prvošolčki in vrtičkarji

1. A

1. B

Drugošolci so jim pripravili glasbeni 
sprejem.

Željni znanja. PŠ Utik 1.C 

Učenci drugega in tretjega razreda 
PŠ Utik so pripravili lep sprejem.

Na obisku v vrtcu 

Župan Aco Franc Šuštar se je najprej ustavil 
pri najmlajših v Zapogah. Radovedne očke so 
opazovale, raziskovale in si ogledovale novo 
okolje. Z nekaterimi so bili tudi starši, saj so 
malčkom pomagali prebroditi začetne korake 
uvajalnega obdobja.  Župan je vzgojiteljici 
in pomočnici podaril cvetlični lonček, ki bo 
krasil igralnico, otroci pa so prejeli vrečko, v 
kateri je bila namizna igra, zastava Občine 
Vodice in sladke malenkosti. V vrtcu  Utik so 
nam najmlajši zapeli pesmico o polžku in 
se prav tako razveselili županovega obiska 
in daril. Medtem pa so potekale priprave za 
sprejem prvošolčkov v POŠ Utik

Letošnje leto jih bo v Utiku prvič sedlo v 
šolske klopi 18. Drugošolci in tretješolci so 
jim pripravili res odličen sprejem. Simpatični 
in samozavestni voditeljici Nadja Brišnik in 
Tinkara Barle Čuk sta skozi program pope-
ljali tako samozavestno, kot bi to počeli že vse 
življenje. Ker je ta dan veseli dan, ga je pope-
stril še tretješolec Anže Režek, ki je zaigral 

na harmoniko. Razredničarka 1. c v Utiku je 
učiteljica Amadeja Čebulj Stare, druga uči-
teljica v razredu pa je Mateja Jenko Medar. 

Prvošolčke in starše je pozdravil tudi župan. 
Zaželel jim je prijetno šolsko leto, da bi stkali 
nova in dobra prijateljstva in poskrbeli za 
varno pot tako v šolo kot iz nje.  Župano-
vemu pozdravu je sledil še ravnateljev. Jure 
Grilc jim je zaželel uspešno pot skozi šolanje, 
staršem pa položil na srce, da je treba s šolo 
in učitelji sodelovati, saj lahko največ storijo 
za otroka le s skupnimi močmi. Učiteljici sta 
v dar dobili cvetlico, tako, kot vsak oddelek 
vrtca, učiteljice prvih razredov, ravnateljica 
vrtca in ravnatelj šole, prvošolčki pa darila 
in polni upanja so prvič sedli v šolske klopi. 
Obisk je župan nadaljeval v Vrtcu Skaručna, 
kjer je obiskal tri skupine. Vzgojiteljicam in 
njihovim pomočnicam je prav tako podaril 
lončnico, otrokom pa darilca in nekaj slad-
kega. V Vrtcu Škratek Svit se je obiska razve-
selilo veliko otrok, vsi pa so z radovednostjo 
zrli v vrečke, v katerih jih je čakalo sladko 
presenečenje. Lončnic, ki bodo še dolgo v 
jesen krasile okenske police, pa so se razve-
selile tudi tamkajšnje strokovne delavke. .

V OŠ Vodice so učiteljice prvih razredov prav 
tako pripravile lep sprejem za  prvošolčke in 
njihove starše. Drugošolci se še kako dobro 
spominjajo lanskega sprejema, zato so še z 
večjim čutom zapeli šolsko himno in prvo-
šolcem dali vedeti, da so dobrodošli. Tako 
otroke kot starše je pozdravil ravnatelj, ki je 
povedal, da je tokrat v šolske klopi sedla naj-

večja generacija prvošolčkov – skupaj jih je 
kar 70. V OŠ Vodice jih je tako letošnje šolsko 
leto na učno pot stopilo 52. Jure Grilc jim je 
zaželel uspešno leto. Tudi tokrat je staršem 
dobronamerno svetoval, naj bodo z učitelji 
na »istem bregu«, saj so le s skupnimi močmi 
lahko uspešni vsi.  Župan Aco Franc Šuštar  je 
v svojem govoru pozdravil nadobudneže in 
njihove starše in priznal, da je vsak obisk pr-
vošolčkov njegov najljubši delovni dan v letu. 
Zaželel jim je prijetno in varno šolsko leto in 
da bi se v prenovljeni šoli počutili kar se da 
dobro.  Sledila je predstava Melite Osojnik 
z naslovom Maček Kazimir in miška Valen-
tina, sceno in lutke za simpatično pravljico 
je izdelala bivša učiteljica Gabrijela Bodljaj. 
Po končani predstavi pa je sledil slavnostni 
sprejem prvošolcev, ki jih bodo na pot znanja 
popeljale v 1. A razredničarka Jana Potočnik  
in vzgojiteljica Nataša Tominšek, v 1.B pa 
razredničarka Mirjam Osolnik in vzgojiteljica 
Špela Malus Jeraj.

Besedilo: Natalija Rus
Foto: Rok Štupar 
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Izredno vzpodbudni podatki na obeh 
linijah LPP, številka 30 (Medvode – Vo-
dice) in 60 (Ljubljana – Vodice), ki jih 
uporabljajo potniki iz občine Vodic in 
okolice, kažejo na to, da sta liniji LPP 
že ustaljeni in da so ju potniki privzeli 
v polni meri ter po pričakovanjih. Pri 
primerjavi med letoma 2013 in 2014 
(v mesecih od januarja do konca julija) 
beleži LPP na liniji 30 kar 74,41 % po-
rast števila potovanj, kar pomeni, da se 
je  v letu 2013 v primerjalnem obdobju 
vozilo z linijo 30 – 13.058 potnikov, v 
letu 2014 pa že 22.774 potnikov. Na 
liniji 60 je še višji porast potnikov, za 
kar 77,16 %. Z linijo 60 se je v ome-
njenem primerjalnem obdobju leta 
2013 prepeljalo 39.055 potnikov, leta 
2014 pa že 69.191 potnikov.
 
Iz omenjenih podatkov je razbrati, 
da so potniki iz Vodic in okolice ter 
Ljubljane sprejeli liniji pozitivno, so-
delovanje med LPP in občino Vodice 
pa se je izkazalo kot izredno uspešno; 
upamo si tudi trditi, da lahko sodelo-
vanje le še dodatno odpira vrata v 
trajnejše in uspešnejše sodelovanje 
v prihodnosti. 

Že letos nas je in bo LPP ponovno 
razveselil z novostmi. Med drugim 
se je vozni park LPP spomladi 2014 
obogatil s kar 10 novimi zgibnimi 
metanbusi. Skupaj z novimi avtobusi 
šteje vozni park LPP že 36 avtobusov s 
pogonom na zemeljski plin, kar pred-
stavlja 17 % vseh avtobusov mestnega 
potniškega prometa. Najsodobnejše 
tehnološko opremljeni avtobusi, ki za 
pogonsko gorivo uporabljajo zemeljski 
plin, bodo zamenjali najstarejše avto-
buse LPP na dizelsko gorivo in s tem 
zmanjšali škodljive vplive emisij na 
okolje do 80 %.

Motor avtobusa na zemeljski plin 
oziroma metan izpolnjuje najstrožje 
okoljske kriterije, saj je izpust delcev, 
ki merijo le nekaj tisočink milimetra 
in so škodljivi človeku in okolju, skoraj 
ničen, vsebnosti ogljikovega mono-
ksida (CO), dušikovih oksidov (NOX) 
in ogljikovodikov (HC) pa bistveno 
nižja od okoljsko manj sprejemljivih 
avtobusov.

Poleg prijaznosti do okolja, novi av-
tobusi s svojo bogato, najsodobnejšo 

opremo voznikom omogočajo kako-
vostno delovno okolje, potnikom pa 
ponujajo udobno in varno potovalno 
izkušnjo. Vsi avtobusi so nizkopodni in 
zato osebam s posebnimi potrebami in 
težavami pri gibanju omogočajo lažje 
premikanje po avtobusu. To jesen bo 
LPP pridobil še dodatnih osem novih 
avtobusov na dizel, z oznako EURO 6.
 

Tamara Deu
Javno podjetje Ljubljanski potniški 

promet, d.o.o.

Občani vse bolj uporabljamo  
avtobusne linije! 

Čiščenje in poglabljanje Poljška
Sredi meseca septembra se je pričelo 
poglabljanje najpomembnejšega 
vodotoka v občini. Občina Vodice je 
že vrsto let opozarjala Agencijo Re-
publike Slovenije za okolje (ARSO), 
naj kot upravljavec vodotoka izvede 
najnujnejša vzdrževalna dela. Podrto 
drevje in naplavine so tok vodotoka 
z že tako majhnim strmcem popol-
noma zaustavili, kar je povzročalo 
poplavljanje travnikov in njiv ob pa-
davinskih viških.

V letu 2013 in 2014 so pogajanja Ob-
čine Vodice z ARSOM končno obrodila 

sadove. V prvih poletnih mesecih le-
tošnjega leta so bili po celotni trasi 
vodotoka odstranjeni tako imeno-
vani »čepi«, v sredini septembra pa 
se je pričelo tudi globljenje struge 
vodotoka. Poglobitev se je začela v 
sotočju Poljška in Dobrave, potekala 
pa bo gorvodno, predvidoma vse do 
izvira Poljška v Polju.

Kako nujno potrebno je bilo čiščenje 
struge, priča tudi fotografija, na kateri 
so vidni odstranjeni rečni nanosi.

Besedilo: Aleksander Gantar 
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Obdelovalci površin dobijo na svoj naslov obvestilo in pouk možnemu kršitelju, da se izjavijo 
o dejstvih oz. okoliščinah očitanega prekrška.                      
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Smrtno nevarne skale ob priključku 
občinske ceste, koruza raste v 
cestnem svetu državne ceste.

V dopisu jih obvestimo, da je Inšpektorat Repu-
blike Slovenije za promet, energetiko in prostor na 
podlagi 1. odstavka 50. člena Zakona o prekrških 
(Ur. l. RS, št. 29/2011, v nadaljevanju: ZP-1-UPB8) 
začel proti naslovniku postopek o prekršku, ugoto-
vljenem na inšpekcijskem pregledu stanja državne 
ceste, zaradi prekrška po 4. točki, 2. odstavka 5. 
člena Zakona o cestah (Ur. l. RS, št. 109/2010, št. 
48/2012, v nadaljevanju: ZCes-1), ki naj bi ga storili 
s tem, da so v določenem obdobju leta dni orali 
njive bližje od 1.00 metra od roba cestnega sveta 
in s tem storili prekršek, ki je sankcioniran  po 
7. odstavku 5. člena ZCes-1. Za nespoštovanje 4. 
točke, 2. odstavka, 5. člena ZCes-1 je za kršitelja 
posameznika predvidena globa v višini 1000,00 
€, za odgovorno osebo pravne osebe 1000,00 € 
in za pravno oseba 4000,00 €

Obdelovalci njiv v svojih zagovorih največkrat 
poudarjajo, da niso vedeli za prepovedi in da je 
njiva njihova, razmejitve med zemljišči in cesto 
pa ni. Poznavanje in spoštovanje zakonov se zah-
teva od vseh polnoletnih oseb. Prepoved oranja v 
cestnem svetu pa velja tudi za lastnika spornega 
cestnega sveta. 

Oranje najmanj 1.00 meter od cestnega sveta 
je predpisano v 5. členu, 2. odstavku, 4. točki. V 
5. členu ZCes-1 so naštete prepovedi ogrožanja 
varne uporabe javne ceste. V 2. členu ZCes-1, 
točka 12, je obrazložen pomen izraza cestni svet 
in sicer je cestni svet zemljišče, katerega mejo na 
podlagi predpisov o projektiranju določajo linije 
med skrajnimi točkami prečnega in vzdolžnega 
profila cestnega telesa, vključno z napravami za 
odvodnjavanje. Torej je cestni svet celotna povr-
šina, kjer leži cesta. Ker pa v naravi pri regionalnih 
cestah ni označen rob cestnega sveta, sem zaradi 
enostavnosti prilagodil odmik namesto 1.00 meter 
od cestnega sveta z odmikom oranja najmanj 3.00 
metre od roba asfalta, ki pa je v naravi dobro viden. 
Rob cestnega sveta v nobenem primeru ne more 
ležati bližje od 3.00 metrov, zato je oranje bližje 
od 3,00 metrov že prekršek.

S ciljem seznanitve z Zakonom o cestah  (ZCes-
1), zlasti s 4. točko, 2. odstavka 5. člena, pa vam 
sporočam, da sem preventivno pričel z osvešča-
njem obdelovalcev zemljišč že s člankom v Kopi-
tarjevem glasu št. 3, v letu 2011 (priporočam se-
znanitev s člankom). V članku je bil v celoti opisan 
in obrazložen 5. člen, 2. odstavek, 4. alineja  ZCes-1 
z grafičnim prikazom s ciljem boljšega razume-
vanja omenjenega člena zakona. V letih 2012 in 
2013 sem izrekel več glob v višini 200,00 € (delo v 
varovalnem pasu državne ceste), pa tudi 1000,00 
€ (oranje v cestnem svetu državne ceste). Pravni 
osebi in odgovorni osebi pravne osebe sem ravno 
tako izrekel globo v višini 1000,00 € za odgovorno 
osebo in 4000,00 € za pravno osebo. Dodatno je 
Kopitarjev glas št. 3 v aprilu 2014 ponovno objavil 
članek o pravilnem oranju, ki ne škodi spodnjemu 
nosilnemu sloju ceste. Žal, kljub preventivnemu 
opozarjanju in izrekanju glob, se je v letu 2014 
pojavilo še več kršiteljev ZCes-1. 

Z oranjem preblizu cestnemu svetu se spodkopuje 
spodnji ustroj cestnega telesa, kar posledično pov-
zroči posedanje in izpodrivanje gramozne blazine, 
kar se vidi v vzdolžno razpokanih asfaltnih slojih. 
Brežine usekov morajo biti vzdrževane tako, da 
sta zagotovljena določen prečni nagib in oblika, 
biološke zaščitne ureditve brežine pa zagotavljajo 
učinkovito zavarovanje brežine in ceste (Pravilnik 
o vrstah vzdrževalnih del na javnih cestah in ni-
voju rednega vzdrževanja javnih cest, Ur. l. RS št. 
62/1998, krajše PrRV 18. člen). 

Z oranjem preblizu cestnemu svetu ali celo v 
cestnem svetu je bila povzročena neposredna 
materialna škoda na bankini vozišča (ZCes-1, 3. 
točka 2. člena) in na spodnjem ustroju ceste, ki 
se bo kot poškodbe asfaltnih slojev pojavila v bli-
žnji prihodnosti. Cestni nasip se bo zaradi bočne 
oslabitve zemljišča zaradi oranja in posledično 
rahljanja zemlje posedel in vodoravno premaknil 
proti razrahljani njivi, ki ne bo sposobna prevzeti 
horizontalnih zemeljskih pritiskov. Posledice pro-
dora vode skozi razpoke v asfaltu zlasti v zimskih 
razmerah zmrzovanja preko noči in odtajevanja 
podnevi, pa so vidne poškodbe po vseh cestah 
Slovenije (ceste cvetijo).

Košnja bankin je obdelana v 21. členu PrRV, ki 
nalaga vzdrževalcem državnih cest košnjo ve-
getacije, obrezovanje in sekanje v obsegu zago-
tavljanja prostega profila  ceste in predpisane 
preglednosti.

Orati vzporedno s cesto najmanj 3.00 metre od 
roba asfalta se mora predvsem zaradi zaščite 
spodnjega nosilnega ustroja cestnega telesa . 
Dodatno pa se mora v krivinah na notranji (kon-
kavni) strani zagotoviti pregledno polje (PrRV, 9. 
člen) z zadostnim umikom vegetacije višje od 
0.75 metra, torej lahko celo več kot 3.00 metre 
od roba asfalta (Pravilnik o projektiranju cest, 
Ur. l. RS št. 91/2005, 70. člen, 2. odstavek, krajše 
PPC). Vegetacija nikakor ne sme zakriti prometne 
signalizacija ali opreme.

Ob ponovnem ogledu stanja zemljišč ob državni 
cesti, saj v izjavah največkrat  zagotavljajo, da ne 
povzročajo nevarnosti udeležencem v cestnem 
prometu,  pa sem ob ponovnem ogledu opazil še 
dodatne kršitve ZCes-1. Na vogalih njiv v prostem 
profilu državne ceste so položene skale, priključe-
vanje iz lokalnih cest je zaradi previsoke koruze 
ovirano, priključek nima zagotovljenega pregle-
dnega trikotnika.

S ciljem dobre poučitve z razlago ZCes-1 pa v 
izogib novim prekrškovnih postopkov opozarjam 
na naslednje pogoste nepravilnosti:
Na javnih cestah je prepovedano odlagati les, 
opeko, zemljo, drug material ali predmete (ZCes-1, 
5. člen, 2. odstavek, 3. točka, 3. alineja). Skale nalo-
žene v prosti profil državne ceste so za uporabnike 
– zlasti motoriste – smrtno nevarne. Predlagam 
takojšnjo odstranitev (globa 1000,00 €).

Iste skale onemogočajo varno vključevanje na 
državno cesto, postavljene so ravno tako v prosti 
profil lokalne ceste (globa 1000,00 €, medobčinska 
inšpekcija). 

Koruza vsajena v preglednem polju bi smela 
segati najvišje 0.75 metra od nivelete občinske 
ceste. Najmanjše pregledno polje v obliki tri-
kotnika je prikazano v Pravilniku o prometni 
signalizaciji in prometni opremi na javnih ce-
stah (Ur. l. RS št. 46/2000, 106. člen, 5. odstavek). 
Vrednost pregledne razdalje (B) določa predpis 
o projektiranju cest,  v tem primeru je za hi-
trost 90 km/h zahtevana dolžina preglednosti 
130 metrov, za hitrost 70 km/h pa 80 metrov. 
Višina zasaditev ob cestah v območju površin, 
potrebnih za preglednost ceste (pregledno polje) 
je največ 0,75 metra (Pravilnik o projektiranju cest, 
Ur. l. RS št. 91/2005, 70. člen, 2. odstavek). 

Na javnih cestah je prepovedano zasaditi visoke 
nasade ali poljščine (ZCes-1, 5. člen, 2. odstavek, 
3. točka, 3. alineja). Previsoka koruza, ki raste v 
preglednem trikotniku, ne omogoča varnega 
vključevanja na državno cesto. Občinsko pot upo-
rabljajo največ obdelovalci polj in so ob vsakem 
vključevanju v smrtni nevarnosti tako sami kot 
uporabniki državne ceste. Predlagam takojšnjo 
odstranitev (globa 1000,00 €).

S spoštovanjem

pooblaščena uradna oseba 
mag. Tadej Markič, 
univ. dipl. inž. grad.

Oranje vzporedno s cesto

Pojasnila k Zakonu o cestah
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Obnovitvena dela na komunalni 
infrastrukturi v Občini Vodice  

v letu 2014

Spoštovane občanke in spoštovani 
občani!

Tudi v letu 2014 nadaljujemo z 
obnovitvenimi deli na komunalni 
infrastrukturi – predvsem na vo-
dovodnem sistemu. Obnavljamo 
oz. zamenjujemo predvsem azbe-
stno-cementne cevovode zaradi do-
trajanosti, saj  menimo, da so eden 
od poglavitnih vzrokov za vodne 
izgube. 

1. Obnova vodovoda farma – Re-
pnje, odsek farma–regionalna cesta 
Vodice–Lj. Šmartno 1. faza 

V sprejetem letnem programu dela JP 
Komunala Vodice, d.o.o., za leto 2014 je 
bilo predvideno, da se bo obnovilo oz. 
zamenjalo cca 360 m azbestno-cemen-
tnega cevovoda DN 100 z litoželeznimi 
Ductil cevmi DN 150. (Takšne so bile 
vgrajene tudi pri obnovi vodovoda 
ob lokalni cesti Martink–Vodice, 1 in 
2. faza). 

Investicija se bo delno financirala 
tudi iz nepovratnih državnih sred-
stev, vendar je zaradi pomanjkanja 
teh sredstev država oz. Ministrstvo 
za gospodarski razvoj in tehnologijo 
razpolovilo financiranje vsem prija-
vljenim občinam v Republiki Slove-
niji. Res škoda, da država varčuje pri 
projektih, ki so splošnega družbenega 
pomena in ki predstavljajo pomemben 

segment pri ponovnem zagonu grad-
beništva in gospodarstva na splošno.

Občina Vodice je s projektom, ki je 
pomemben v širšem občinskem 
merilu, kandidirala za državna ne-
povratna sredstva. Pri tem je bila 
uspešna. 

S strani Ministrstva za gospodarski 
razvoj in tehnologijo vsak čas pri-
čakujemo sklep in pogodbo o sofi-
nanciranju projekta v višini dobrih 
20.000 €, kar pa je žal, kot navedeno 
zgoraj, le polovica v lanskem letu s 
strani države predvidenih nepovra-
tnih sredstev.

Zaradi zmanjšanja nepovratnih sred-
stev smo se vseeno odločili, da bomo 
izvedli zamenjavo AC cevovoda z lito-
železnimi Ductil cevmi, vendar samo 
v dolžini 110 m.

Dela so se pričela 8. 9. 2014,  deloma 
so dela zastala zaradi slabega vremena, 
vendar smo do 15. 9. 2014 že položili 
ves predviden vodovod. Do konca 38. 
tedna bo treba izvesti še tlačni preskus, 
dezinfekcijo vodovoda in priklop na 
obstoječi AC cevovod. 

Vsa dela morajo biti dokončana do 
21. 9. 2014.

Direktor JP Komunala Vodice, d.o.o.
Jure Vrhovnik

Izkop od vodomernega jaška 
Agroemona

Hitro, hitro čez cesto, da omogočimo 
odvoz mleka

Izkop v bankini ceste

Pripravljena kvalitetna podlaga za cevi

Položen cevovod

 Zaščitno obsipanje cevovoda pred 
končnim zasutjem
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Javna agencija RS za varnost prometa 
je v sodelovanju s podjetjem Intermatic 
d.o.o. z namenom izboljšanja prometne 
varnosti na najbolj prometnih območjih 
v okolici šol in vrtcev ter zbiranja stati-
stičnih podatkov o izmerjenih hitrostih 
na teh območjih, na podlagi javnega po-
ziva, podelila v enoletni brezplačni najem 
devet prikazovalnikov hitrosti »Vi vozite«. 
Enega je prejela tudi Občina Vodice.

Vse izbrane lokalne skupnosti so predla-
gale lokacije postavitve preventivnih ra-
darskih tabel »Vi vozite«, ki so na šolskih 

poteh, v bližini osnovnih šol in vrtcev, 
kjer so prometno-varnostno ogroženi 
otroci bodisi zaradi velike gostote pro-
meta, prevelikih hitrosti vozil, pomanj-
kanja ustrezne infrastrukture (pločniki, 
ustrezno urejeni prehodi za pešce) bodisi 
zaradi prisotnost tovornega prometa. 

Občina Vodice je prikazovalnik hitrosti 
namestila v neposredno bližino Osnovne 
šole Vodice. Prikazovalnik zazna voznike, 
ki se pripeljejo iz Bukovice proti Vodicam.
Kljub dejstvu, da prikazovalnik ne shra-
njuje podatkov, ki bi omogočali tudi 

kaznovanje prehitrih voznikov, je to 
učinkovit preventivni ukrep. Redki voz-
niki med vožnjo konstantno spremljajo 
hitrost svojih vozil. Prikazovalnik pa s 
svojim značilnim utripanjem ob prekora-
čitvi hitrosti voznika opozori, da je treba 
zmanjšati hitrost. Na to kaže tudi dejstvo 
iz preteklih analiz meritev, saj so bile ob 
izključenem prikazovanju hitrosti zabele-
žene bistveno višje hitrosti. V primerih, ko 
je objestnost voznikov prevelika, pa na 
žalost preventivni ukrepi ne zadostujejo. 

Besedilo in foto: Aleksander Gantar, 
Občina Vodice

Prikazovalnik hitrosti za 
izboljšanje prometne varnosti

Projekt Simbioza, ki je v preteklih letih 
v svoje računalniške delavnice vključil 
prek 20 tisoč ljudi, se letos vrača pod 
imenom Simbioza giba. Prostovoljci 
in koordinatorji bodo tako v tednu od 
13. do 19. oktobra vsak dan med 10. 
in 11. ter 17. in 18. uro poskrbeli za 
to, da se medgeneracijsko sodelovanje 
še bolj poglobi in okrepi. Dve uri na 
dan bodo na več lokacijah po Sloveniji 
izvajali vodeno vadbo za starejše – v 
tem tednu bo generacije združil skupni 
jezik zdravja, pravega načina življenja, 
sreče, trenutkov in funkcionalnih teles, 
ki ne poznajo in ne priznavajo let. Jezik, 
ki mu pravimo gibanje. 

Vseslovenski akciji se tudi letos pri-
družuje Občina Vodice v sodelovanju 
z društvi in posamezniki iz občine, ki so 

se prijazno odločili z nami deliti svoje 
znanje in čas ter nam nenazadnje tudi 
odstopili prostore. Skupaj bomo obi-
skovali vadbo za starejše, se učili in 
nadgrajevali znanje rolanja, badmin-
tona, tenisa, šaha in več. K prijavi ste 
vabljeni vsi, ki bi radi teden preživeli 
aktivno, koristili svojemu zdravju in 
se predvsem zabavali v dobri družbi.

Predvidene lokacije za Simbiozo giba 
so dvorana KD Vodice, dvorana KD 
Skaručna ter Tenis klub KUBU Vodice. 
Za več informacij o vadbah in pro-
jektu spremljajte spletno stran www.
vodice.si, našo Facebook stran, ali pa 
se obrnite na lokalnega koordina-
torja Miha Kimovca (mihakimovec@
gmail.com, 031 209 745). Vse lokacije 
in oblike vadb lahko spremljate tudi 

na spletni strani www.simbioza.eu, kjer 
boste lahko opravili tudi prijave. Se vi-
dimo v oktobru!

Urška Borovnica
Foto: Simbioza giba

Simbioza giba
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Glavna lokalna cesta – povezava Vodic 
z Mengšem – na odseku med Habetom 
in Martinkom dobiva novo podobo. 
Cesta bo spodobno razširjena, izve-
dena bosta robna kolesarska pasova, 
s škarpami bodo utrjeni vkopi, uredile 
se bodo brežine in odvod meteornih 
voda. Velja izpostaviti kooperativno so-
delovanje ter potrpežljivost (skorajda) 
vseh občanov, ki živijo ob gradbišču. 
Izbranemu izvajalcu del Gorenjski 
gradbeni družbi d.d. sicer neutrudno 
nagaja vreme, vendar se bomo lahko 
še pred koncem jeseni udobno pope-

ljali do občinske meje z Mengšem. Sle-
dnje pa bo sosednji občini pravi izziv, 
da tudi na njihovi strani cesto čim prej 
ustrezno rekonstruirajo.

Soseska »Ob grabnu« (pod cerkvijo 
v Vodicah) je le dobila svojo končno 
podobo. Z vidika gospodarnosti (zlasti, 
da se preprečijo poškodbe asfaltnih 
površin in dreves) je bilo dokončanje 
del predvideno po izgradnji glavnine 
objektov na tej ulici. V letošnjem po-
letju in jeseni so delavci podjetij Mapri 
Proasfalt d.o.o. in Mapri d.o.o. tako do-
končno fino preplastili vozišča, parki-
rišča in pločnike, uredili interventno 
pot na Kamniško cesto (skupaj z Di-
rekcijo RS za ceste smo na tej točki 
vzpostavili še prehod za pešce), od-
pravili vrsto manjših pomanjkljivosti 
ter skupaj s strokovnjaki Arboretuma 
Volčji potok poskrbeli za skladno hor-
tikulturno ureditev soseske. Lepo se je 
sprehoditi po njej; prepričajte se sami.

Energetska sanacija Osnovne šole Vo-
dice je v sklepni fazi. Kljub dejstvu, da 
izvajalec Mollier d.o.o. Celje z izvedbo 
nekoliko kasni, se je izobraževalni 
proces 1. septembra nemoteno začel. 
Elementi energetske sanacije (izolacija 
fasade, zamenjava oken, namestitev 
toplotnih črpalk) so že izvedeni, tako 
da se po prihajajoči kurilni sezoni 
nadejamo konkretnih prihrankov 
energije. Zaključna dela (namestitev 
»esal« fasade, steklenega nadstreška, 
napisov, ureditev okolice) bodo naši 
šoli dala končno podobo – podobo, 
ki bo vsem občanom lahko v ponos.

Besedilo: Miran Sirc, Občina Vodice 
Foto: Arhiv Občine Vodice 

Intenziven potek del na lokalni cesti proti 

Mengšu, v soseski Ob grabnu v Vodicah ter na 

Osnovni šoli Vodice

Naša gradbišča
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MINISTRSTVO ZA INFRASTRUKTURO IN PROSTOR
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Slavnostna seja
»Nekaj je v zraku. Lepega. Nežnega. Mimobežnega. Nekaj je v zraku. 
Čuti se. Sluti. Kot dih in drget. Kot šum in šepet v slednji minuti,« je z 
besedami Toneta Pavčka voditeljica Slavica Bučan pozdravila prisotne 
na slavnostni občinski seji Občine Vodice. Pri vodenju se ji je pridružil 
Klemen Bučan in v slogu letošnjega slogana»Nadaljujmo skupaj« 
sta popeljala v prijeten večer in praznovanje v znamenju največjih 
občinskih priznanj. Skozi večer sta vodila lepa beseda in glasba. Kot 
je v navadi, so že pred pričetkom prireditve pozdravili zvoki Godbe 
Vodice, Društvo narodnih noš in kočijažev je poskrbelo, da so narodne 
noše prišleke skupaj z občinskimi predstavniki pospremile v dvorano 
Kulturnega doma in tako dale občutek pristnosti in domačnosti. 

Preljubo veselje in Vesela pesem sta bili pesmi izpod glasov Me-
šanega pevskega zbora Biser, pod vodstvom Milana Bajžlja, ki 
so zasanjano druščino ponesli v svet vokalov. Voditeljica je k mik-
rofonu prijazno povabila župana Aca Franca Šuštarja. Pozdravil je 
vse prisotne, se zahvalil za uspešno sodelovanje in z željo uresničiti 
slogan »Nadaljujmo skupaj« povabil k nadaljevanju prijetnega slav-
nostnega večera. 

Osrednji dogodek praznovanja je bila vsekakor podelitev občinskih 
priznanj zaslužnim občanom, skupinam občanov, društvom in drugim 
pravnim osebam, za njihove dosežke na področju gospodarstva, 
znanosti, šolstva, kulture, športa, humanitarnega delovanja in za 
dosežke na drugih področjih človeške ustvarjalnosti. 

Priznanja Občine Vodice so:

Naziv Častni občan Občine Vodice je najvišje priznanje občine, ki 
ga podeljuje Občinski svet Občine Vodice posameznikom za njihove 
izjemne dosežke ali dejanja, s katerimi so prispevali k razvoju in 
ugledu občine, praviloma enkrat na štiri leta.

Plaketo Občine Vodice prav tako podeljuje Občinski svet Občine 
Vodice, in sicer skupinam občanov, društvom in drugim pravnim 
osebam za večletne uspehe in dosežke, s katerimi povečujejo ugled 
občine na že omenjenih področjih, za njihove izjemne enkratne 
dosežke trajnejšega pomena ter za delovne in druge jubileje.

Priznanje župana podeljuje župan Občine Vodice. Namenjeno je 
zlasti učencem in dijakom, skupinam učencev ter dijakov ali mla-
doletnim članom društev ali klubov občine za posebne dosežke in 
uspehe na področju izobraževanja, kulture, znanosti, tehnike, eko-
logije in športa ter za dejanja, ki se odražajo v humanem odnosu do 
sovrstnikov in odraslih; namenjeno je tudi drugim posameznikom, 
skupini posameznikov, društvom in drugim pravnim osebam za 
posamezne enkratne dosežke in uspehe.

Da bi pričakovanje naraščalo, da bi bila radovednost še večja, so 
pred podelitvijo priznanj na oder stopili KVATROPIRCI. Štirje fantje 
s kitaro, lepega stasa in čudovitega glasa so se predstavili z dvema 
pesmima –  Za njo (Čuki) in Z Goričkega v Piran (Vladimir Kreslin). 
Sledila je slavnostna podelitev priznanj. 

Prvo Priznanje župana – za prizadevanje za skupno javno dobro, 
dano brezplačno služnost za izgradnjo občinske gospodarske javne 
infrastrukture ter za doprinos k razvoju občine Vodice – je prejela 
skupina občanov: Franci Debevec, Alojz Drešar, Jože Ahčin, Franc 
Barle, Andreja Sešek, Frančiška Pirš, Marjan Kosec, Majda Kern, 
Iztok Remškar, Edvard Pangerc, Marko Lužar in Franc Podgoršek.
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Osnovna komunalna urejenost naših naselij je nujna za varno, kako-
vostno in spodobno bivanje vsakega od nas. Kot vse stvari v življenju 
se tudi nivo potrebne komunalne opremljenosti spreminja ter sledi 
tako trendom kot zakonskim direktivam. Zaradi zaščite okolja, zlasti 
podtalnice, bodo greznice za odpadne vode, ki so v našem ruralnem 
okolju še vedno prevladujoče, počasi romale na smetišče zgodovine. 

Občina Vodice pri tem ne stoji križem rok ter išče najbolj primerne in 
optimalne rešitve sistema za odvajanje in čiščenje odpadnih voda z 
območja naše občine. Mnogo študij, projektov, dovoljenj in dopisov je 
bilo v vseh letih obstoja naše občine že spisanih na to temo. Nekateri 
naši občani, zlasti iz Vodic, že koristijo kanalizacijski sistem; večini pa 
to še ni omogočeno. 

Občine Vodice
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Drugo Priznanje župana – za vzorno delo z mladimi športniki ter za 
izjemne rezultate v sezoni 2013/2014 – je prejel   TAEKWONDO KLUB 
KORYO, priznanje je prevzel predsednik društva Elvir Hasanagič.

Tretje Priznanje župana – za požrtvovalno in prostovoljno delo 
pri oživljanju kulturnega utripa v občini Vodice ter obnovi druš-
tvenih prostorov v Kulturnem domu Vodice – je prejelo PROSVETNO 
DRUŠTVO VODICE. Priznanje sta prevzela predsednik društva Žiga 
Janežič in članica Eva Jeraj. 

Taekwondo klub Koryo je registriran v občini Vodice na naslovu Repnje 
31 in deluje pod vodstvom Elvirja Hasanagića, trenerja z bogatimi 
izkušnjami v tekmovanjih ter mojstra 4. dan po WTF (svetovna ta-
ekwondo federacija). Taekwondo je olimpijski šport in borilna veščina, 
ki lahko veliko ponudi tako tistim, ki jih zanima zgolj dobra rekrea-
cija, kot tudi tistim, ki cenijo udejstvovanje v tekmovalnih športih. 
Trening je sestavljen iz vaj za ogrevanje telesa, vaj za razgibavanje 
telesa in vadbe različnih tehnik. S treniranjem TKD-ja pridobivamo 
koncentracijo, disciplino in odgovornost. Osebe, ki ga trenirajo, so 
organizirane in zato imajo tudi več prostega časa, treningi pa so 
tudi ventil za sproščanje in odpravljanje stresa. Klub deluje že od 
leta 1998, vendar je povsem na novo zaživel v zadnjem času. Za 
svoje vadbe večkrat tedensko uporablja dvorano na Skaručni in je 
že samo v zadnjem šolskem letu (2013/14) na državnem in med-
narodnem nivoju dosegel zavidljive rezultate. Trenirajo tudi otroci 
Osnovne šole Vodice in drugi občani občine Vodice v starostnem 
razponu od 5 do 16 let.

Prosvetno društvo Vodice je bilo ustanovljeno leta 1993. Najbolj de-
javno je bilo med leti 1995 in 2006. Izpeljalo je kar nekaj omembe 
vrednih dogodkov: obnova dvorane, devet Rockajad, devet mikla-
vževanj, tri gledališke igre, od tega tudi na Šmarni gori in Sv. Tilnu, 
različna udejstvovanja ob kulturnih prireditvah, obnove znamenj, 
foto natečaji, plesni tečaji, lastna skupina D‘organizators in še mar-
sikaj. Toda z leti so obveznosti, pretežno mladih članov, zahtevale 
večjo predanost tudi na drugih, pomembnejših področjih, kot sta 
družina in služba. Mlajše generacije članov, ki bi društvo zagnano 
vodila naprej, takrat ni bilo, zato je delovanje prosvetnega društva 
usahnilo. V vmesnem obdobju so bili v Vodicah izvedeni trije us-
pešni Rockfesti Vodice, organizacijo katerih je v veliki meri prevzel 
Žiga Janežič. Rockfest je v Vodice ponovno pripeljal veliko mladih 
in postal največji tradicionalen dogodek za naše mlade občane. 
Želja po organizaciji še več dogodkov, predvsem za mlade, v občini 
Vodice je Žiga pripeljala do ideje o mladinskem društvu prostovoljcev. 
Tovrstna društva so dobro poznana že v mnogih občinah. Rešitev 
je bila kmalu na dlani, saj je bilo tako društvo v Vodicah nekoč že 
ustanovljeno. Z namenom ponovne obuditve delovanja društva je 
bila dne 25. oktobra 2013 sklicana redna skupščina Prosvetnega 
društva Vodice. Skupščine se je udeležilo 40 povabljencev, med 
katerimi so bili stari in tudi perspektivni novi člani. Dosedanje vod-
stvo Prosvetnega društva Vodice je poročalo o preteklem delu in 
finančnem stanju društva; sledilo je glasovanje za volitve novega 
vodstva Prosvetnega društva Vodice.

Novi predsednik Žiga Janežič je predstavil načrt dela in finančni 
načrt za leti 2013 in 2014. Za svojo prvo nalogo so si zadali obnovo 
prostorov v pododerju kulturnega doma ter prednovoletno druženje 
v decembru. S prenovo vseh treh prostorov, ki je trajala vse od aprila 

V letu 2011 so se, zaradi dobrega medobčinskega sodelovanja, po-
kazale realne možnosti priključitve našega sistema preko omrežja 
Mestne občine Ljubljana na Centralno čistilno napravo v Zalogu. Še 
istega leta so župan Mestne občine Ljubljana Zoran Janković, župan 
Občine Medvode  Stanislav Žagar ter župan Občine Vodice Aco Franc 
Šuštar podpisali pogodbo o sodelovanju v okviru skupnega projekta 
»Nadgradnja sistema odvajanja komunalne odpadne vode v občinah 

Medvode in Vodice ter izgradnja povezovalnega kanala C0 v Mestni 
občini Ljubljana« ter kandidiranju za sredstva evropskega kohezij-
skega sklada. Na vseh treh občinah so zaposleni zavihali rokave ter 
poskrbeli za pripravo obsežne investicijske, projektne in razpisne 
dokumentacije ter vloge za nepovratna sredstva, ki je bila že v letu 
2012 oddana pristojnima ministrstvoma – Ministrstvu za kmetijstvo 
in okolje ter Ministrstvu za gospodarstvo, razvoj in tehnologijo –, lani 
pa dokončno dopolnjena in s strani ministrstev potrjena kot popolna. 
Eden trših orehov, ki so ga občine morale streti, je bila pridobitev 
pravnomočnih gradbenih dovoljenj za novo kanalizacijo. Umeščanje 
inženirskih objektov v prostor je čedalje težja naloga. Obsežne omejitve 
in pogoji pristojnih soglasodajalcev, kot so Agencija za okolje, Zavod 
za gozdove, Zavod za varstvo kulturne dediščine, Zavod za varstvo 
narave, DARS, Direkcija za ceste, Plinovodi in drugi, so pravi izziv za 
projektante. Vse skupaj pa je obsojeno na neuspeh, če se s traso in 
posegom v zemljišče ne strinja njegov lastnik. Ljudje smo različni in 
pri tovrstnih projektih se vedno najde tudi tak, ki zaradi bolj ali manj 
racionalnih razlogov preprečuje gradnjo. V tem primeru smo naleteli 
na konstruktivne sogovornike. Določene uskladitve, prilagoditve in 
smiselni dogovori so v procesu projektiranja sicer potekali, vsi pa so 
razumeli potrebnost in pomembnost projekta za širšo skupnost naše 
občine. Zgled, ki mu velja slediti! 
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Da bi slavnost ob prejemu priznanj še boj zapečatili so na oder 
zopet stopili KVATROPIRCI. Tako so misli odtavale in se v toplih 
in nežnih zvokih pozibavale nekje med resničnostjo in sanjami. S 
toplino v srcu tistih, ko so priznanja že prejeli, in z nekaj nestrpnosti 
tistih, ki so nanje še čakali. 

Župan Aco Šuštar je podelil plakete. 

Prvo plaketo Občine Vodice – za odmevne dosežke na kulturnem 
in družabnem področju in za odlično sodelovanje z drugimi društvi 
in Občino Vodice – je prejelo DRUŠTVO ZA OHRANITEV KULTURNE 
DEDIŠČINE IN PODEŽELJA SKARUČNA. Plaketo sta prevzela pred-
sednik društva Janez Barle in članica gospa Helena Zorman.

Društvo je bilo v register društev vpisano 30. julija 2012. V svoji osebni 
izkaznici navajajo, da imajo 54 članov ter da je njihov predsednik 
Janez Barle. Med svojimi cilji imajo zapisano promocijo harmoni-
karjev in ohranjanje običajev in kulturnega življenja na vasi. 

Če bi vprašali posamezne člane, bi verjetno pritrdili, da jih na simbolni 
ravni povezuje ljubezen do frajtonar›ce. Bodisi, da jo igrajo ali pa 
ji radi prisluhnejo in se ob njenih veselih zvokih in ritmih zavrtijo. 
Projekt, ki je člane močno povezal in združil, je Vesela harmonika, 
verjetno eno najbolje organiziranih tekmovanj v igranju na fraj-
tonarico na državnem nivoju. Tega tekmovanja se je v preteklosti 
udeležilo tudi veliko harmonikarjev iz občine Vodice, ki so se po 
oceni strokovne žirije izkazali zelo dobro. V letu 2012 drugo, v letu 
2013 pa prvouvrščena je bila na tekmovanju tudi članica društva 
Marcela Barle. Prav po njeni zaslugi je bila uvedena tudi nova tek-
movalna kategorija, v kateri se igranju pridružuje tudi petje posa-
meznega izvajalca. V tej kategoriji, ki jo zdaj vključujejo tudi na 
drugih podobnih tekmovanjih, je Marcela tako po oceni  strokovne 
žirije kot po glasovanju občinstva prepričljivo premagala vso ostalo 
konkurenco in se pozneje po zaslugi TV oddaje Raketa izstrelila med 
mlade slovenske glasbene zvezde. V Društvu za ohranitev kulturne 
dediščine in podeželja Skaručna deluje tudi ansambel Asi na vasi, ki 
prav tako goji veselje do narodnozabavne glasbe in razveseljuje vse, 
ki jim prisluhnejo. Poleg že omenjenega tekmovalnega poslanstva 

Prostovoljno gasilsko društvo Repnje - Dobruša je bilo ustanovljeno 
1. junija 1958 na skednju pri »Smoletu«, kjer je bil ustanovni občni 
zbor PGD Repnje. V dokumentih društva je zapisano, da so že na-
slednje leto člani začeli z gradnjo gasilskega doma na zemljišču, 
ki so jim ga odstopile šolske sestre. Gasilski dom, katerega geslo je 
bilo »V slogi je moč!«, je svoje mesto dobil na temeljih požgane šole 
šolskih sester v Repnjah. Gradnja je potekala počasi, saj razen dobre 
volje ni bilo na razpolago ničesar . Nekoliko so si lahko pomagali s 
skromnimi prihodki domačega kulturno-dramskega krožka, ki je z 
nastopov prinesel kakšen dinar. Skromen dom pa ni bil dolgo kos 
razvoju opreme in društvenih nalog. Zato se je leta 1983 porodila 
zamisel o izgradnji novega gasilskega doma. Leta 1991 je v Repnjah 
potekala svečana prireditev ob odprtju novega gasilskega doma, ki 
je pomenil veliko pridobitev ne le za gasilce, pač pa za vso sosesko. 
Tam so zdaj potekali številni vaški sestanki, zbori občanov, tam je 
tudi volišče, svoje zavetje je dobilo športno društvo, pa še marsikdo. 
V kroniki še beremo, da je bil največji uspeh društva na tekmovalnem 
področju nastop članic –B na državnem tekmovanju za memorial 
Matevža Haceta v Novem mestu leta 1998. Dve leti poprej je društvo 
organiziralo odmeven kviz za mladino, ki je sedaj postal že tradicija, 
1998 ob 40 letnici obstoja pa veliko gasilsko svečanost s parado po 
vasi in veliko vrtno veselico. Veselo je bilo tudi ob 50-letnici društva 
leta 2008. V tistem obdobju so sodelovali na gasilskem tekmovanju 
regije Ljubljana 1 tako člani A in B, pionirji in mladinci. Leta 2010 je 
potekala gasilska svečanost ob nakupu novega gasilskega vozila 
IVECO 65C18D, ki pomeni veliko pridobitev za vse prebivalce vasi 
Repnje in Dobruša, prav tako pa za celotno občino Vodice.

Člani PGD Repnje - Dobruša brez zadržkov priskočijo na pomoč ob 
vsaki intervenciji. Zavzeto so se odzvali tudi ob letošnjem žledolomu 
in opravili vse potrebno za odstranitev posledic na območju, ki ga 
pokrivajo. Aktiviranih je bilo 25 članov. Društvo poleg svoje osnovne 
dejavnosti vrši še mnoge druge za Repnje in Dobrušo koristne in 
potrebne dejavnosti. Organizira kulturne izlete, prireditve ob 
materinskem dnevu, smučarske skoke (ko je, seveda, dovolj snega) 
ter vsakoletne gasilske nogometne turnirje in redno tedensko vadbo. 

dalje in je vključevala vse člane društva, so člani društva pridobili 
nove, obnovljene društvene prostore, ki so bili neobhodno potrebni. 
Koristna pa sta z obnovitvijo postala tudi preostala dva prostora, 
saj sta sedaj resnično večnamenska, predvsem za potrebe druženj 
članov Prosvetnega društva, Občine, društva upokojencev, Godbe 
Vodice in občanov. 

Ob tem delu je zaživel tudi preostali društveni program. Spomladi 
je potekal kulturni večer z razstavo slik in fotografij, potopisnim 
predavanjem o Maroku in ogledom artističnega filma, izvedli pa 
so tudi avdicijo neuveljavljenih slovenskih glasbenih skupin. Naj-
boljša skupina bo nastopila na Rockfestu Vodice 2014. Zabavali naj 
bi se tudi za noč čarovnic, v decembru pa ne nameravajo izpustiti že 
tradicionalnega miklavževanja ter druženja pod lipami v božičnem 
in prednovoletnem času.

pa društvo goji tudi povezovanje vaščanov, spoznavanje drugih 
krajev Slovenije in po tej poti tudi širjenje prepoznavnosti Skaručne in 
občine Vodice v drugih delih države. Društvo organizira tudi tonska 
in video snemanja tako tekmovanj kot svojih glasbenih skupin. Veliko 
vlaga v promocijo svojih članov, svojega kraja in občine. Pojavlja se 
tako na radiu kot na televiziji in seveda v številnih tiskanih medijih.

Društvo prav tako sodeluje kot organizator kulturnih prireditev in 
koncertov, pri katerih se povezuje tudi z drugimi občinskimi društvi 
in Občino Vodice.    

Drugo Plaketo Občine Vodice – za dolgoletno delovanje in razvoj 
gasilstva, za uspešno prizadevanje na področju zaščite in reševanja 
ljudi in drugih materialnih dobrin ter za odlično sodelovanje z drugimi 
društvi in Občino Vodice – je prejelo PROSTOVOLJNO GASILSKO 
DRUŠTVO REPNJE - DOBRUŠA. Plaketo sta prevzela poveljnik 
društva  Andrej Kralj in članica gospa Olga Velkovrh. 
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Tretjo plaketo Občine Vodice – za dolgoletno delovanje in razvoj 
gasilstva, za uspešno prizadevanje na področju zaščite in reševanja 
ljudi in drugih materialnih dobrin ter za odlično sodelovanje z drugimi 
društvi in Občino Vodice – prejme: PROSTOVOLJNO GASILSKO 
DRUŠTVO BUKOVICA - UTIK. Plaketo sta prevzela predsednik 
društva gospod Klemen Merčun in članica gospa Silva Hribar. 

Prostovoljno gasilsko društvo Polje se je formiralo v letu 1921 kot Proti-
požarna obramba. Njihova najpomembnejša orientacija za delovanje 
je bila že od vsega začetka pomoč bližnjemu. V obdobju pred II. svet. 
vojno je društvo pokrivalo območje od Šmarnogorskega gozda do 
Vodiškega, Mengeškega in Smledniškega območja ter Rašice.

Ker so se tekom let formirala nova gasilska društva, PGD Polje sedaj 
pokriva le vasi Skaručna, Vojsko, Polje, Povodje in del Vesce. Zaradi 
potreb časa in nefunkcionalnosti starega doma so leta 1985 v Polju 
odprli nov gasilski dom, ki sedaj služi mnogim vaškim, družbenim, 
gospodarskim in ostalim dejavnostim občanov. V gasilskem domu 
PGD Polje ima od leta 1999 svoje prostore tudi Gasilska zveza Vodice.  
Poleg tega so v prostorih gasilskega doma razna predavanja, občni 
zbori, razstave, izobraževanja, turnirji, srečanja, obletnice in drugi 
pomembni dogodki tako vaščanov kot gostov. S pridobitvijo upo-
rabe travniškega poligona nasproti gasilskega doma so se povečale 
možnosti za razširitev dejavnosti. Tako se že nekaj let organizirajo 
tekmovanja visokega ranga, razne predstavitve, prireditve in večje 
veselice, ki tudi finančno pripomorejo k lažjemu preživetju društva 
in nadaljevanju poslanstva po geslu »pomoč bližnjemu«. Organiza-
cija tekmovanj je povečala možnost uspešnejšega sodelovanja na 
Gasilsko-športnih tekmovanjih. Člani PGD so seveda najbolj ponosni 
na starejše gasilke in gasilce, ki že od l. 1999 presenečajo z uspehi na 
vseslovenskih tekmovanjih različnega ranga. Starejše gasilke PGD Polje 
so pred kratkim že šestič dosegle prvo mesto na državnem tekmovanju, 
napadajo pa tudi 12. zaporedni naslov pokalnih zmagovalk v Pokalu 
Gasilske zveze Slovenije in z moško gasilsko desetino nosijo ime PGD 
Polje po celi Sloveniji. Posebne čestitke zato izrekamo veterankam in 
njihovemu mentorju Alojziju Koscu. Čeprav PGD Polje po razvrstitvi 
spada v  I. kategorijo, poskuša po svojih močeh s svojimi dejavnostmi 
pokrivati celotno območje vasi Skaručna, Vojsko, Polje, Povodje in Vesca 
in ob nujnih pozivih kar najbolje sodelovati s sosednjim društvom 
Šinkov Turn. Vedno so v pripravljenosti za pomoč bližnjemu: od Pirana 
do Murske Sobote, kamor jih pokličejo. Prav zato posvečajo veliko 
truda temu, da so člani čim bolj izobraženi in pripravljeni za gasilsko 
dejavnost. Pohvala in priznanje gre gasilskemu društvu tudi pri čistilnih 
in drugih akcijah, ki jih organizira Občina. PGD Polje je tudi v finančnem 
smislu dokaj samostojno društvo in z dodatnimi aktivnostmi ustvarja 
vire, s katerimi lahko pokrije del stroškov za opremo, ki jo mora imeti 
za status I. kategorije. Posebno je potrebno izpostaviti letošnjo zimo 
oziroma naravno nesrečo – posledico žledoloma, ki je v začetku feb-
ruarja prizadela tudi občino Vodice. PGD Polje se je zelo izkazalo in 
opravilo kar 243 ur prostovoljnega dela. Udeleženih je bilo 68 članov, 
ki so v ta namen prevozili kar 210 km. Čestitamo celotnemu društvu, ki 
ima pod poveljstvom Uroša Talana in predsednikom Petrom Aljažem 
239 prostovoljnih gasilcev in mu želimo, da bi še dolgo sledilo svojim 
ciljem in poslanstvu.

Četrto plaketo Občine Vodice – za dolgoletno delovanje in razvoj 
gasilstva, za uspešno prizadevanje na področju zaščite in reševanja 
ljudi in drugih materialnih dobrin ter za odlično sodelovanje z drugimi 
društvi in Občino Vodice – prejme: PROSTOVOLJNO GASILSKO 
DRUŠTVO POLJE. Plaketo sta prevzela predsednik društva gospod 
Peter Aljaž in članica gospa Erika Potrč.

PGD Bukovica - Utik je bilo ustanovljeno 12. marca 1940 in danes šteje 
230 članov. Poveljnik društva je Marko Štupar, predsednik pa Klemen 
Merčun. Za čim boljši prikaz razvoja društva se povrnimo na začetek 
prejšnjega stoletja, ko se je delo začelo v vodiškem gasilskem društvu. 
Ideja in želja po samostojnem delovanju je zorela več kot eno genera-
cijo, takratno vnemo pa je kmalu ranila druga svetovna vojna. Tudi 
dom, ki so ga začeli graditi na zemljišču, ki jim ga je podarila Marjeta 
Šuštar kmalu po ustanovitvi, so lahko dogradili šele po vojni. Dolgo 
časa je dom nudil streho vsem vaškim prireditvam: od sestankov, do 
proslav in kulturnih prireditev. Leta 1950 so nabavili prvo motorno 
brizgalno Rakovica, leta 1955 razvili društveni prapor in 1957 zgra-
dili bazen za požarno vodo. Ob 30-letnici so poleg drugega bazena 
nabavili tudi električno sireno. Iz zapisov društva lahko razberemo, 
da je bila prvotna gradnja doma slaba in tako so se v Bukovici po 
11.000 urah prostovoljnega dela leta 1979 razveselili novega gasil-
skega doma opremljenega s sodobno gasilsko tehniko. V naslednjih 
letih so sledile nabave novejših, zmogljivejših vozil in črpalk. Za to, da 
je tudi danes v društvo vključenih veliko mladih članov, gre zasluga 
dolgoletni kadrovski politiki, ki rojeva dobre sadove. Člani se redno 
udeležujejo vaj ter tekmovanj, saj tudi ta način usposabljanja veliko 
pripomore za čim uspešnejše izpopolnjevanje težkih in odgovornih 
nalog pri intervencijah. Društvo je na tekmovanju GZ Vodice v letu 
2000 osvojilo prehodni pokal, enota starejših gasilk pa 2003 v svoji 
kategoriji 3. mesto, s čimer si je zagotovila udeležbo na državnem 
tekmovanju. Prehodni pokal GZ oz. Občine Vodice so osvojili še v letih 
2005, 2006, 2007 in 2008. Pionirji in pionirke so bili zelo uspešni na 
regijskih tekmovanjih v letih 2003, 2005, 2007, 2009, 2011 in 2013, 
člani, članice in veterani pa v letih 2003, 2005, 2007, 2009 in 2011. 
PGD Bukovica - Utik vzorno sodeluje tudi z drugimi društvi pri občinski 
čistilni akciji, organiziranju veselic, zelo pa se je izkazalo tudi ob žle-
dolomu februarja letos. 39 članov društva je s svojim delom veliko 
pripomoglo k prevoznosti cest, in priskočilo k odpravi posledic zaradi 
polomljenih dreves in vej na cestišču ter sanaciji poškodovanih vozil 
in javne razsvetljave. 

Društvo, ki ima 154 članov, se je še posebej izkazalo tudi ob izpeljavi 
občinske čistilne akcije ter pri pogostitvi vseh udeležencev, zgledno 
pa poteka tudi povezovanje z drugimi društvi in Občino Vodice. Da so 
dejavni in prizadevni pri vsakovrstnih vaških zadevah pa se kaže tudi 
ob zavzetosti in vključenosti v letošnje priprave na kulturno prireditev 
ob 170. obletnici smrti Jerneja Kopitarja. Sedanjemu predsedniku 
Juretu Černivcu, poveljniku Andreju Kralju in vsem članom  društva 
želimo, da bi bili vselej pripravljeni priskočiti ljudem na pomoč, da 
pa bi bilo teh primerov vendarle čim manj.
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Po slavnostnih podelitvah je besede in misli še enkrat strnil župan, 
ki se je vsem nagrajencem še enkrat iskreno zahvalil, prav tako vsem 
ostalim prostovoljnim gasilskim društvom in drugim občanom, ki so 
na pomoč priskočili v letošnjem žledolomu in nesebično pomagali pri 
odpravljanju njegovih posledic. 

Po uradnemu delu in v barvah slavja pa je stand-up komik Klemen 
Bučan v dvorano pomešal smeh in uspelo mu je nasmejati še tako resen 
obraz. Voditeljica je lepe misli strnila v slovo in povabila vse prisotne 
na pogostitev, ki so jo pripravili člani Društva upokojencev Vodice, 
in na druženje z glasbeno skupino MALI OGLASI. 

Besedilo: Natalija Rus
Foto: Rok Štupar 
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Slovenski jezikoslovec Janez Dular je v 
svojem govoru omenil dosedanje slove-
snosti, posvečene Kopitarjevemu spo-
minu. Posebej je spomnil na pritrditev 
spominske plošče na njegovi domači 
hiši leta 1880, to je bilo ob 100. obletnici 
njegovega rojstva, slovesni prenos nje-
govih posmrtnih ostankov z dunajskega 
pokopališča na ljubljansko Navje leta 
1897,  pa Kopitarjev simpozij in zbornik 
leta 1994, to je bilo ob 150. obletnici Ko-
pitarjeve smrti; ne nazadnje je omembe 
vredna bolj komorna slovesnost, ki jo je 
občina Vodice pred dvema letoma iz-
peljala ob odkritju lepo obnovljenega 
Kopitarjevega nagrobnika na Navju. 
Poudaril je, da je tudi tokratni namen 
prireditve spominsko ohranjanje tistih 
podatkov o Kopitarju, ki jih je mogoče 
ovrednotiti. Gospod Dular je spomnil, 
zakaj je Kopitarjeva duhovna dediščina 
pomembna za slovensko sedanjost in 
prihodnost. Slovenci ga poznamo pred-
vsem kot slovničarja. Grammatik der Sla-
vischen Sprache in Krain, Kärnten und 
Steyermark je naslov njegove slovnice, 
ki sicer ne omenja slovenskega jezika, 
temveč slovanskega, a je hkrati jasno 
nakazano, da ne gre za tri pokrajinske 
oziroma deželne jezike, temveč za en 

sam skupni jezik. Kot je pojasnil Dular, 
je pomembna lastnost tudi Kopitarjevo 
spoznavanje in upoštevanje celovite jezi-
kovne resničnosti. Slovničnih pravil si pri 
pisanju slovnice ni izmišljal in jih jeziku 
vsiljeval, saj se je držal načela, da ni do-
voljeno jezika vpregati v pravila, marveč 
je treba pravila iskati v samem jeziku in 
jih opisovati, kakor se nam odkrivajo pri 
študiju resničnih besedil ter pri njihovi 
primerjavi v zgodovinskem razvoju in 
po narečjih. Prav zato pravimo, da je Ko-
pitar pisec prve znanstvene slovnice slo-
venščine. Naslednja Kopitarjeva pozor-
nost zbujajoča lastnost  je bila kulturna 
samozavest. Pred rojaki in pred tujci je 
bil brez slovenskih manjvrednostnih 
kompleksov, prej nasprotno, tako da mu 
je naš pesnik Prešeren – pač v svojem 
zabavljivem slogu – pripisoval celo 
ošabnost. Čeprav se je Kopitar povzpel v 
visoke znanstvene in politične kroge, ne 
samo na Dunaju, temveč tudi v Parizu, 
Londonu in Vatikanu, ni nikoli skrival, da 
je sin slovenskega kmeta s Kranjskega 
in da je njegov materni jezik slovensko 
gorenjsko narečje. Dular ne pozabi ome-
niti tudi Kopitarjevega avstroslavizma 
ali tako imenovane vizije slovenske pri-
hodnosti z dolgoročnimi cilji in strategijo 
v okviru avstrijskega cesarstva. Ker so 
večino prebivalstva te države sestavljali 
slovanski narodi, naj bi se Slovani s po-
spešenim družbenim razvojem otresli 
nemške politične in kulturne prevlade 
oziroma dosegli odločujoč državotvorni 
status, tako da bi Avstrija obveljala kot 
napredna slovanska protiutež fevdalno 
zaostali slovanski Rusiji. Pogoj za tako 
spremembo bi bilo boljše medsebojno 
poznanje slovanskih narodov v Avstriji 
in njihova močnejša medsebojna pove-
zanost za skupni politični nastop, temu 
pa bi se približali s skupnim črkopisom 
in postopnim jezikovnim zbliževanjem 
in morebitnim poenotenjem. Za konec 
je Dular opozoril še, da je treba namesto 
črno-belega, včasih tudi ideološko-po-

Jakobu in Mariji Kopitar se je  
21. avgusta 1780 v Repnjah rodil 
sin Jernej. Nič posebnega, bi lahko 
rekli, če ta ne bi tako zelo zaznamoval 
slovenskega jezika. Občani Vodic in 
okoliških krajev vemo zanj, vemo, kje 
stoji njegova rojstna hiša, pa morda 
se tu in tam najde še kdo, ki bi vedel 
povedati kaj več o tem pomembnem 
možu. A v nedeljo, 14. septembra,ko 
smo v Repnjah ob njegovi rojstni hiši 
obeležili 170. obletnico njegove 
smrti, smo gospoda Kopitarja spo-
znali do obisti. Program slavja je bil 
pripravljen in izveden na visokem ni-
voju, tudi gostje, govorniki in nasto-
pajoči so bili visoko nad vsakdanjim 
povprečjem. Povezovalka dr. Rosvita 
Pesek je besede ponujala tako, kot 
jih zna le ona. Zgodovinarka in novi-
narka je popeljala skozi program lah-
kotno, zanimivo in zelo poslušljivo. 
Ljudi, vaščanov, občanov in drugih 
se je nabralo za celo vas, to pa je 
pognalo srce, saj so s tem pokazali, 
da nam ni mar, da spomin res živi. 
Dobri dve uri trajajoč program, ki so 
ga pričeli pritrkovalci , zaključila pa 
Godba Vodice je minil, kot bi trenil, 
pogled na ljudi, ki so zbrano in z 
zanimanjem spoznavali in odkrivali 
življenje našega občana, ki je tu živel 
pred več kot dvesto leti, pa je potrdil, 
da nedeljskega večera ne bi mogli 
izkoristiti bolje. Spominsko slavje je 
povezalo preteklost in sedanjost, po-
vezalo je ljudi, vasi in društva. Čutiti 
je bilo posebno povezanost, kot bi se 
sam Jernej Kopitar veselil z nami. Po 
ogledu razstave, pogostitvi in pogo-
voru je v nas ostalo veliko. Ne samo 
spomin, tudi tisti prijeten občutek, 
ko veš, da si nekoga spoznal, veš, kdo 
je, kako je živel in kako velik pečat je 
pustil na nas Slovencih. 

Ker doživetja ni mogoče prenesti 
v besede, naj k temu vsaj malo 
pripomorejo fotografije. Na kratko 
povzemamo tudi slavnostni govor 
jezikoslovca dr. Janeza Dularja ter 
besede župana Aca Franca Šuštarja.

Spomin živi
Povzetek govora Janeza Dularja
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litično pristranskega obravnavanja 
utemeljiteljev naše kulture ter pogre-
vanja njihovih že zdavnaj preseženih 
nesporazumov ohranjati v javnem 
spominu ter zlasti v šoli predstavljati in 
vrednotiti njihove zasluge in zmote kot 
izzive za premislek o našem sodobnem 
ravnanju pa tudi kot nezanemarljive 
sestavine osebne celovitosti v človeški 
nepopolnosti. Tak naj bo tudi namen 
vzdrževanja spominskih sob, odkrivanja 
spomenikov, organiziranja znanstvenih 
posvetovanj in izvajanja slovesnih 
spominskih prireditev na krajevni in 
državni ravni.

Povzetek govora župana 
Aca Franca Šuštarja 

Po prisrčnem pozdravu in hvaležnosti 
ob tako velikem številu zbranih v po-
častitev že 16. Kopitarjevih dnevov je 
povedal, da Občina Vodice pospešeno 
izvaja aktivnosti za izgradnjo Kopitar-
jevega centra, kjer bodo na osnovi že 
izvedenega javnega arhitekturnega na-
tečaja ter izbrane zmagovalne rešitve 
zgradili novo večnamensko zgradbo, v 
kateri bodo urejeni zdravstveni, moderni 
trgovsko-storitveni, upravni in občinski 
prostori ter seveda tudi kulturni in dru-
žabni prostori. Prav za kulturni del no-

V arhivu ljubljanske nadškofije se nahaja krstna knjiga župnije Vodice, v kateri 
je za leto 1780 kot 14. novokrščenec  dne 21. avgusta vpisan Bartolomej 

(Jernej), sin Jakoba  Kopitarja.

že 170 let

vega centra, v sklopu katerega bodo 
zagotovljeni prostori tako za kulturna 
društva kot tudi za ostale aktivne po-
sameznike, skupine in društva, so naši 
načrti največji. Prostori bodo namenjeni 
tudi novi Kopitarjevi kulturni dvorani, 
novi knjižnici in muzeju Jerneja Kopi-
tarja. Kopitarjev center bodo obdajali 
urejeni zunanji prostori: na zahodnem 
in severnem delu bo nova krožna cesta z 
urejenimi parkirišči, na vzhodnem delu, 
med centrom in cerkvijo, bomo Trg pod 
lipami uredili v čudovit zeleni park, na 
južnem delu pa bomo uredili urban in 
tlakovan Kopitarjev trg. Občina Vodice je 
s projektom Kopitarjevega centra, ki naj 
bi bil zgrajen do konca leta 2019, potrdila 
svojo pripravljenost in odgovornost, da 
se Kopitarjevo ime in njegov življenjski 
prispevek k slovenski in evropski kulturi 
bistveno okrepi in trajno ohrani. Zahvalil 
se je vsem, ki so pripomogli k odličnemu 
programu, in za konec k spominski plošči 
v imenu vseh občanov občine Vodice 
položil cvetje, katero, kot je dejal, naj 
bo izraz naše pripadnosti, spoštovanja 
in zaveze, da po zgledu tega velikega 
Slovenca tudi mi storimo kar največ za 
naš slovenski jezik in za našo domovino, 
za Slovenijo.

Če smo bili vsi nadvse hvaležni za pravi 

čudež glede vremena, pa ne smemo 
mimo zahvale vsem tistim, ki so 
prireditev sploh omogočili. Poleg Ob-
čine Vodice so tu na prvem mestu člani 
PGD Repnje - Dobruša s predsednikom 
Juretom Černivcem in poveljnikom An-
drejem Kraljem ter Športno društvo 
Repnje - Dobruša s predsednikom Ma-
tjažem Jarcem. Še kako pomembno je, 
da sta ‚Kopitarjevo‘ hišo z vso potrebno 
infrastrukturo dala na razpolago An-
dreja in Tone Skubic, da je Marjan Ber-
gant odstopil velik parkirni prostor, da 
so šolske sestre pevskim zborom dale 
na razpolago svoje prostore, da so se v 
praznovanje vključili številni vaščani, ki 
so izobesili občinske zastave (ki jim jih 
je Občina Vodice tudi poklonila). Velik 
delež je prispeval Dream studio Krt z 
ozvočenjem in osvetlitvijo dogajanja, 
za pogostitev pa gostinsko podjetje 
Kuči, da ne omenjam vseh nastopa-
jočih, ki so vsaj delno ujeti v objektiv in 
jih lahko najdemo na fotografijah (pri-
znanje fotografu in snemalcu). Veliko 
vrednost dogodku je dalo sodelovanje 
društev, saj se je s tem potrdilo, da je 
geslo Spomin živi že 170 let resnično. 

Besedilo: Natalija Rus, Rado Čuk
Foto: Rok Štupar
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Na čelu slavnostne povorke je stopalo 37 predstavnikov 
društev s 13 prapori  (PDV, DU Vodice ter DU Bukovica - 

Šinkov Turn, čebelarji, lovci ter člani vseh šestih PGD-jev.

Župan se je s svojo soprogo na prireditev pripeljal s kočijo.

Glasbeno dejavnost v OŠ vodi Tomaž Grajzar. Za 170. 
obletnico je vse tri šolske zbore pripravil, da so zapeli 

slovensko in evropsko himno.

Društvo upokojencev 
Bukovica - Šinkov Turn 

je častno zastopal 
dramski igralec Ivo 

Leskovec, ki se je za svoj 
80. rojstni dan naučil 

in odločno interpretiral 
še eno vlogo 

(Zdravljico je povedal 
že ničkolikokrat), to 
je Schillerjevo Odo 

radosti.   

Potem ko je MePZ Biser pod vodstvom Milana Bajžlja 
zapel Oj, Triglav, moj dom, DPZ Flora pod vodstvom 

Jane Lamberšek Vsi so venci beili ter MPZ Repnje in FPS 
Matici pod vodstvom Rada Čuka Lipa zelenela je, so se 

pevci združili pod taktirko Jane Lamberšek in skupaj 
zapeli Sem pevec in peti mi vse je na sveti.  

Mag. Ivan Sivec, 
najbolj plodovit 

slovenski pisatelj 
(napisal je že 123 

knjig), je s svojo 
knjigo Kamen nad 

gladino, ki je letos po 
zaslugi Občine Vodice 

izšla že v ponatisu, 
veliko pripomogel 

k poznavanju 
Kopitarjevega življenja 

in dela.

Vodiško društvo upokojencev se lahko pohvali z dvema 
glasbenima skupinama. Ena so Korenine, ki gojijo 

instrumentalno spremljavo, druga pa so Ropotavčki, ki so 
instrumentalno-pevska zasedba. V Repnjah so zaigrali Po 

Koroškem po Kranjskem ter V dolinci prijetni. 

V sprevodu je korakalo veliko število prelepih narodnih 
noš, ki so jih k sreči dežniki le krasili.
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Jernej Kopitar, ki ga je 
upodobil Roman Končar, je 

veliko prispeval k uspehu 16. 
Kopitarjevih dnevov, saj je s 

svojo igralsko veličino vnesel 
praznično razpoloženje 
s pridihom zgodovinske 

pomembnosti tako Kopitarja 
kot sodobnega dogajanja, še 

posebno z zaključno mislijo: 
»Imejte radi svojo državo, o 

kateri smo mi le sanjali!«  

Društvo narodnih noš in kočijažev je predstavilo svojo 
plesno skupino, ki je premierno uprizorila splet gorenjskih 

delovnih plesov, ki so se jih pod vodstvom Mareta Kosmača 
naučili prav za to priložnost. Upati smemo, da v Vodicah 

zaživi in se razcveti uspešna folklorna skupina.

Uglajeno, jasno, prijazno 
in vešče, kot pritiče 

velemojstrom javnega 
nastopanja, je  

dr. Rosvita Pesek, tako 
rekoč Kopitarjeva soseda 

in eden najuglednejših  TV 
obrazov,  krmarila dvourno 

veličastno prireditev pred 
hišo Jerneja Kopitarja.   

Vodiška godba, ki je nepogrešljiva ob občinskih 
prireditvah, se je ponovno izkazala, saj je isto popoldne 

sodelovala že na prazniku narodnih noš v Kamniku, 
vendar je s svojo glasbo tako na začetku kot na koncu 

dodala pečat pomembnosti in vzvišenosti jubileja.

V Kopitarjevi 
(nekdanji) 

spominski sobi 
je Knjižnica 

Vodice, ki spada 
pod okrilje MKL, 
v sodelovanju s 
šolsko knjižnico 
Vodice pod vodstvom Tomaža Miška postavila čudovito 

razstavo, ki so si jo ogledali tudi najuglednejši gostje, 
med njimi podpredsednik SAZU dr. Jože Krašovec  

(prvi z leve).     

Najzaslužnejši za prireditev »Spomin živi že 170 let«:
Mag. Ivan Sivec – pisatelj, Jernej Kopitar – igralec Roman 

Končar, Aco Franc Šuštar – župan, Rado Čuk – režiser 
prireditve 

Kako ob spominski plošči, postavljeni ob 100-letnici rojstva, 
zablesti portret Jerneja Kopitarja, delo Borisa Kublja. Za 
rože je poskrbelo cvetličarstvo Brank, za oder tesarstvo 

Kralj, za ostalo sceno Andrej Žumer in še množica pridnih 
rok gasilcev, članov občinske uprave in drugih. 
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MIHA Kimovec – gotovo naj-

večkrat izrečeno ime kakega 

učitelja iz vodiške šole po kon-

čanem šolskem letu 2013/2014. 

Miha je naše gore list, rojen v 

Repnjah, nekaj deset metrov 

pred rojstno hišo Jerneja Ko-

pitarja, ki pa nimata kot so-

krajana nič skupnega. 

Z Mihom

Miha je učitelj na OŠ Vodice in v 
Podružnični šoli Utik. Je skromen, 
preprost fant, oče prikupnih sinov, 
petletnega Anžeta in dve leti in pol 
starega Jaše, dober športnik, vses-
transki organizator, skratka človek na 
mestu, na katerega se človek vedno 
lahko zanese.

Da postaneš tako priljubljen, moraš 
obvezno nekaj narediti, da odmeva 
po okolici.  In Miha je naredil nekaj, 
kar se sedaj že tri leta uspešno pona-
vlja in je iz leta v leto bolj popularno 
in vsestransko koristno. S Smučarskim 
društvom Strahovica na njihovih po-
ligonih organizira vsakoletni »Tabor 
pod Rašico«.  Tabor se odvija pred-
zadnji teden v avgustu, kar pomeni, 
da se veliko otrok sreča neposredno 
pred začetkom šole, vseeno pa po 
koncu tabora ostane še teden dni do 
pouka. Na tem taboru se počne vse, 
kar je lahko koristno, poučno, zabavno, 
vznemirljivo, predvsem pa naravno in 
daleč od sodobnih komunikacijskih 
pripomočkov. Mogoče je ta tabor tako 
zanimiv ravno zaradi preusmeritve od 
računalnikov, kar je dobrodošlo za 
starše, kasneje pa – ko mladež spozna, 
da je poleg računalnika zanimivih še 
kup drugih stvari – postane zanimiv 
tudi za njih. 

Vsekakor pa pri tej zgodbi ne moremo 
mimo športa, kajti kot vsestranski 

športnik je Miha povsod, kjer le kaj 
diši po njem. Je tudi član Smučarskega 
društva Strahovica, angažiran pri vseh 
prireditvah, ki jih organizira društvo, 
hkrati pa je tudi izvrsten tekač, kar je 
letos dokazal, ko je zmagal v svoji kate-
goriji in bil drugi skupno na Gozdnem 
teku po Rašici. 

Skratka, Miha skušamo predstaviti 
kot človeka, športnika, učitelja in ne 
nazadnje nekoga, ki skuša s svojimi pri-
jemi, dejanji in smernicami vplivati na 
mlade do te mere, da trend sodobne 
informacijske tehnologije preusmeri 
in jo  umesti v prostor z bolj korist-
nimi učinki in zmanjša dolgoročno 
kvarnost. 

Učitelji vodiške šole se ne znajdejo 
pogosto na straneh Kopitarjevega 
glasu. Treba je nekaj »ušpičiti«, da se 
za tabo pokadi, pa si tu. Kaj misliš, 
zakaj smo te povabili na pogovor?
Marsikdo od učiteljev na naši šoli bi si 
zaslužil prostor v Kopitarjevem glasu, 
ker mislim, da v naši šoli res delamo 
odlično. Mogoče sem si zaslužil mesto 
v časopisu, ker sem učitelj iz domačega 
konca, poznan širši okolici, predvsem 
pa mislim, da zaradi počitniškega var-
stva Tabor pod Rašico, ki smo ga letos 
s pomočjo Občine Vodice in Smučar-
skega društva Strahovica že tretje leto 
uspešno izpeljali. Naj tu omenim še, 
da poleg letnega tabora organiziramo 

tudi zimsko počitniško varstvo z de-
javnostmi na snegu.

Tvoj odnos z otroki bi lahko opisali 
kot mešanico strogosti, prijateljstva 
in pravičnosti, tu imam v mislih 
predvsem tvoj kriterij in kaznovanje 
za »otroške prekrške«. Kaj misliš, kaj 
od tega otroke najbolj prepriča?
Otroke najbolj od naštetih stvari pre-
priča pravičnost. Če si pravičen in na-
čelen in se do vseh obnašaš enako, jih 
na ta način pridobiš na svojo stran. 
Moje mnenje je, da jih je treba od 
prvega razreda navajati na to, da se ve, 
kdo je učitelj in kdo učenec, z določeno 
mero strogosti. Ko učenci te strogosti 
sprejmejo, se odnos učitelj – učenec 
lahko do neke mere spremeni tudi v 
prijateljski odnos.

»Tvoj« tabor je z leti postal 
tradicionalen. Vsako leto je več 
povpraševanja po udeležbi na njem. 
Kaj misliš, kaj starše in otroke pre-
priča, da jih je vsako leto več?
Mislim, da je glavni razlog časovna 
stiska ali pa morda premalo dni do-
pusta staršev. Otroci in starši naše 
občine imajo ta privilegij, da občina 
poskrbi za pester nabor dejavnosti 
skozi celotne počitnice, s čimer starše 
razbremeni skrbi kam z otrokom v 
času, ko ni dopusta. Tabor, ki ga or-
ganiziramo v Smučarskem društvu 
Strahovica ima to prednost, da je za 



25
  številka 7, september 2014

In
te

rv
ju

pod Rašico je res lepo
varstvo poskrbljeno do 16. ure. Poskrb-
ljeno mora biti za pestre vsebine skozi 
ves teden. V tem času imajo tudi vse 
obroke prehrane po zelo zmerni ceni. 
Prav posebno pa je za otroke doživetje, 
ko eno noč prespijo na prostem ali pa 
v dvorani, če je slabo vreme, kot je bilo 
letos.
Ob tej priložnosti bi se še posebej za-
hvalil Občini Vodice in Smučarskemu 
društvu Strahovica.

Če se bo trend udeležbe nadaljeval s 
takim tempom, boš čez tri leta imel 
pod Rašico sto otrok. Kje so meje, 
da otroci ta tabor doživijo dovolj 
kvalitetno?
Meja bi bila kot doslej 50 otrok. Prilago-
diti se je treba prostoru smučarskega 
društva in avtobusnim prevozom. 
Vsako leto je težko dobiti kakovostne 
animatorje. Morda bi bila bolj smiselna 
organizacija v dveh terminih. 

Imaš prikupna otroka,  ki te spre-
mljata na vsakem koraku, seveda 
izven službe. Ali  kažeta že kakšne 
očetove gene za šport?
Anže in Jaša sta zelo rada zunaj na 
kolesu, v hribih, v bazenu. Družinsko 
preživljanje prostega časa je navadno 
obarvano z različnimi aktivnostmi na 
svežem zraku. 

Ne morem mimo tvoje najnovejše 
politične angažiranosti. Liste, na ka-
teri kandidiraš, ne smeva omenjati, 
da ne bi delala reklame, pa vseeno 
povej, kaj te je spodbudilo, da za-
pluješ še v politične vode?
Ni mi všeč izraz politična angažiranost. 
Rad bi bil še na drugačen način druž-
beno koristen. Poleg službe, se mi zdi, 
da je prav, da mladi stopimo skupaj in 
naredimo nekaj pozitivnega za našo 
občino. Lista, na kateri kandidiram, 
se mi zdi prava, ker je politično ne-
obremenjena. Podpira predloge, ki so 
dobri, in se ne strinja z nesmiselnimi 
rešitvami ne glede na to, kdo je na ob-
lasti. Prepričala me je tudi sestava te 

liste, ki jo sestavljajo ljudje, ki jih dobro 
poznam, večina članov SD Strahovica.

Na koncu mi povej, kje nabiraš vso 
energijo, ki jo potem deliš z otroci in 
ne  nazadnje tudi z odraslimi?
Največ energije mi daje jutranji tek. Ko 
je za mano ob 6. uri zjutraj 20 km, so 
baterije napolnjene za dan, ki prihaja. 
Vse težave oz. situacije, ki pridejo čez 
dan, so tako zlahka rešljive. Navadno 
je konec tedna čas za skupinski, malo 
daljši trening s prijatelji tekači iz naše 

občine. Imamo srečo, da je v okolju, 
kjer živimo, nešteto kilometrov cest, 
gozdnih poti in kolovozov, primernih 
za tek. Vsi, ki bi želeli teči z nami, ste 
dobrodošli. Pa še misel za konec: »Res-
nica je, da vsak lahko teče, vendar res-
nica včasih boli.«

Besedilo in vprašanja: 
Cveto Vrbovšek

Fotografije: osebni arhiv in 
Cveto Vrbovšek 
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Pozdravljeni pohodniki,  
spoštovani občanke in občani!

V nedeljo, 7. septembra 2014, smo 
izvedli 3. pohod Občine Vodice, v or-
ganizaciji Občine Vodice in Športnega 
društva Repnje - Dobruša.

Prehodili smo krožno pot od Tilna do starega 
gradu in nazaj mimo Hraš do Kopitarja
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Krožna pot od Tilna do starega gradu in nazaj mimo Hraš do Kopitarja
(Repnje-Smlednik-Hraše-Dornice-Dobruša-Repnje)

7. 9.  2014, 3. pohod Občine Vodice, št. udeležencev 65,
Pričetek 7. 9. 2014 ob 9.00, zaključek ob 15.00, skupaj na poti 4.00 h. 

Vodnik: ŠD Repnje - Dobruša: Matjaž JARC

Profil poti

Po deževnem obdobju in neobičajnem po-
letju nas je tisto nedeljo prebudil jutranji 
sončni žarek upanja, da bo dan lep. In kaj 
kmalu se je na štartni lokaciji v Repnjah 
zbrala začetna skupina najbolj urnih po-
hodnikov.

Po dobrodošlici in uvodnem pozdravu 
predsednika ŠD Repnje - Dobruša Matjaža 
Jarca ter župana Občine Vodice Aca Franca 
Šuštarja smo ubrali začrtano krožno pot.
Celotna pot, ki smo jo okvirno združili 
v štiri ure hoje, je bila podprta z zalogo 
krepkih kulturnih vdihljajev z zgodovinsko 
podporo. Prisluhnili smo zanimivemu orisu 
že skoraj pozabljenh zgodovinskih dejstev 
o turških vpadih in obrambnih stolpih Sv. 
Tilna, o gosposkih vladarjih Kranjske – La-
zarinijih, o temeljih in lokaciji gradu Re-
itelstein, o znanem jezikoslovcu Jerneju 
Kopitarju ter Vodiški Johanci.

Najprej smo se ustavili pri cerkvici sv. Tilna, 
kjer smo se seznanili z zgodovino in ogle-
dali njeno notranjost. Nadaljevali smo pot 
po vrhu grebena v smeri Smlednika, naša 
naslednja postaja je bila pri spominskem 
obeležju NOB – pri Črtu. Tam so nas priča-
kali člani društva NOB. Še živeči Črtov brat, 
gospod Peter Gortnar, nam je predstavil 
svoje spomine in dogajanje v času, ko je 

njegov brat odšel v partizane, ter nam za-
upal, kako je vest o njegovi smrti doživljala 
njegova družina. Prebral nam je tudi sonet, 
ki ga je napisala njegova sestra po smrti 
brata Franca Gortnarja – Črta.

Združen korak v skupini 65 pohodnikov 
nas je povedel po grebenu Vrha Repenj-
skega hriba v prostran razgled čez širno 
občinsko okolico vse do Kamniško-Savinj-
skih Alp, na drugi strani pa do Kranjske 
doline in Šmarnogorskega parka. Čez 
slabo uro hoje po razgibani in dobro ozna-
čeni gozdni poti smo prispeli do Starega 
gradu, kjer nas je pričakalo kosilo – golaž 
in ješprenj, otroci pa so se lahko veselili 
»hotdogov« in pomfrija.

Pozdravili so nas tudi člani Turističnega 
društva Smlednik in njihov predsednik 
Metod Ferbar, predsednik sveta KS Smle-
dnik Nejc Smole pa nam je prijazno pred-
stavil zgodovino Smlednika in Smledni-
škega gradu. 

Polni lepih vtisov smo se združili v sončni 
povraten korak, ki pa so nam ga olajšala 
barvita sončna očala, drobna pozornost 
organizatorja Občine Vodice vsem zbranim 
pohodnikom. 

Vrnili smo se po isti poti do spomenika ter 
iz gozda izstopili v Hrašah in po travniški 
poti nadaljevali mimo Dornic do Dobruše, 
kjer so nas pri Turistični kmetiji Lavrič že 
pričakovali člani MePZ Biser z vodiškimi 
prestami in sokom. Po okrepčilu in sku-
pinski fotografiji smo pri studencu vstopili 
v gozd in si ogledali mesto, kjer je nekdaj 
stal grad Reitelstein.  

Pot nas je popeljala mimo Kopitarjeve do-
mačije, kjer smo se spomnili letošnje 170. 
obletnice njegove smrti, nato pa smo odšli 
do cilja, na lokacijo PGD Repnje - Dobruša, 
kjer smo si podarili zadovoljni nasmešek 
do naslednjega pohodnega srečanja.

Pohodništvo je dober trening za vzdržlji-
vost in uravnavanje telesnih funkcij, če pa 
to začinite še z dobro družbo, to postane 
pravi užitek. 
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Ne pride daleč duh, ki ga tišči telo,  
ki ni za rabo …

(Dante Alighieri)

Gibanje vam bo v veliko pomoč pri prema-
govanju razdalj, odkrivanju novih krajev in 
naravnih znamenitosti, raziskovanju novih 
gozdnih poti v vaši okolici ali pa naj bo le 
priložnost za družbo in klepet.

V imenu Občine Vodice in Športnega dru-
štva Repnje - Dobruša se zahvaljujemo 
vsem za udeležbo in se veselimo srečanja 
naslednje leto, na novi trasi.

Posebna zahvala gre našim soorganiza-
torjem: Mešanemu pevskemu zboru Biser 
za postrežbo, Turističnemu društvu Vodice 
in Andreju Žumru za zgodovinski in te-
matski vložek, Športnemu društvu Gams za 

spremstvo in zagotavljanje varnosti. Hvala 
tudi gospodu Petru Gortnarju in Francu 
Duriču, predsedniku TD Smlednik Metodu 
Ferbarju, predsedniku sveta KS Smlednik 
Nejcu Smoletu, Turistični kmetiji Lavrič, 
PGD Repnje - Dobruša. 

Matjaž Jarc in Občina Vodice
FOTO: Rok Štupar, Nina Rahne Burgar 

Leta 2000 so se članice odločile, da se bodo udeleževale gasilskih tekmovanj. To je 
preseglo vsa pričakovanja in po petnajstih letih sodelovanja govorijo doseženi re-
zultati v prid razpoznavnosti PGD Polje po vsej Sloveniji, menjava Polja s Poljem pri 
Ljubljani je postala preteklost. 

Uspehi starejših gasilk  
PGD Polja še vedno trajajo

Dvig zastave

Dokazale so, da jim trenutno ni para 
in z velikimi črkami bodo zapisane v 

mozaik zgodovine PGD Polje.

Tudi župan je upravičeno ponosen 
na uspešne gasilke! 

Enota starejših gasilk zopet zaključuje leto 
uspešnih nastopov. V spomladanskem času je 
enota nastopila na državnem memorialnem 
gasilskem tekmovanju Matevža Haceta v Or-
možu. Zopet so osvojile prvo mesto, skupaj 
so državni naslov tako osvojile že šestkrat 
– državno tekmovanje poteka vsako drugo 
leto. Tekmovanje za pokal GZS poteka že 
drugo desetletje in enota starejših gasilk 
PGD Polje sodeluje v tem tekmovanju že 
15. leto –  in zadnjih 12 let ne pozna poraza. 
Ta tekmovanja potekajo na različnih loka-
cijah po Sloveniji skozi celo leto. V seštevek 
za končni rezultat se od sedmih tekmovanj  
upošteva rezultat petih tekmovanj. S temi 
rezultati so starejše gasilke od leta 2003 za-
poredoma osvojile dvanajst naslovov in s tem 
prejele štiri prehodne pokale GZS v trajno 
last. Prehodni pokal prejme enota v last, če 
trikrat zaporedoma ali petkrat v presledkih 
osvoji omenjeni pokal. 

Pred kratkim je bila v Polju pripravljena 
manjša slovesnost, kjer je potekal slavno-
stni sprejem enote starejših gasilk. Prijetno 
razpoloženje gasilk, ki so se v nedeljo po-
poldan vrnile s tekmovanja v Bohinjski Bistrici 
z osvojenim prehodnim pokalom je veselje še 
stopnjevalo. Tekmovalna enota je ob igranju 
koračnice dvignila tekmovalno zastavo na 
drog na način, kot se dogaja na tekmovanjih. 
Prisotni predsednik in poveljnik PGD Polje, 
predsednik in poveljnik GZ Vodice ter župan 
Občine Vodice Aco Franc Šuštar so v svojih 
nagovorih izrazili veliko pohvalo enoti in po-
trdili, da je to resnično neponovljiv uspeh, 
na katerega  smo vsi lahko zelo ponosni in 
hvaležni, da veteranke vztrajajo pri tem in 
nas z uspehi razveseljujejo.  Za vse dosežene 
uspehe je župan članicam enote starejših 
gasilk izročil skromne praktične nagrade. 
Po končani slovesnosti smo si nazdravili s 
šampanjcem in čestitali v želji, da se ta ga-
silska pravljica ne konča. Na svečanost so bili 
vabljeni tudi donatorji, ki s svojimi prispevki 
omogočajo, da se obe tekmovalni enoti sta-
rejših gasilk in gasilcev, ki so prav tako del 
tega uspeha, saj so v letošnjem letu za pokal 
GZS dosegli 4. mesto, lahko udeležujejo tek-

movanj, ker donirana sredstva namenijo za 
avtobusne prevoze. Ob pogostitvi, ki jo je 
pripravilo PGD Polje, in obujanju dogodkov s 
tekmovanj je med prisotnimi vladalo odlično 
razpoloženje še pozno v noč. 

Ob teh omenjenih tekmovanjih pa pot vodi 
starejše gasilke po raznih krajih Slovenije, 
kjer nastopajo tudi na meddruštvenih tek-
movanjih; skupno se letno udeležijo od 15 
do 20 tekmovanj, tekmovanja so v soboto ali 
nedeljo. Da se dosežejo uspehi, so potrebne 
dobre priprave, vaje, ki jih enota opravlja dva-
krat tedensko od meseca marca do oktobra. 

Ob pregledu uspehov enote starejših gasilk 
v obdobju 2000–2014 je postalo jasno, da 
so dosegle res zavidljive uspehe ; enota je 
nastopila 15 x na tekmovanju GZV – 15 x 
prvo mesto, 7 x na tekmovanju regije LJ/I, - 7 
x prvo mesto, 7 x na državnem tekmovanju 
– 6 x 1. mesto in 1 x četrto mesto, 88 x na 
tekmovanju za pokal GZS – 58 x prvo mesto, 
9 x drugo, 9 x tretje in 12 x nižje od tretjega 
mesta. Meddruštvenih tekmovanj pa je bilo 
največ, kar 158, od tega je bilo osvojenih 130 
prvih mest, 13 drugih mest, 7 tretjih in 8 nižjih 
uvrstitev od tretjega mesta. Opravljena sta-
tistika nam postreže s podatki, da je enota 
osvojila nekaj čez tristo pokalov, ki krasijo 
vitrine PGD Polje. Za vse te uspehe smo jim 
še kako lahko hvaležni. Dokazale so, da jim 
trenutno ni para in z velikimi črkami bodo 
zapisane v mozaik zgodovine PGD Polje. 
Trenutna zasedba enote: Francka Šorn, 
Sonja Papež, Olga Ovijač, Milka Kimovec, 
Slavka Dacar, Joži Potrč in Štefka Černivec. 
V času velikih uspehov pa so tekmovalno 
enoto starejših gasilk sestavljale še Marija 
Bokal, Ivanka Gubanc, Elizabeta Brank, 
Angelca Žnidar in že pokojna Marinka 
Aljaž.Siva barva se že lesketa po glavah naših 
starejših gasilk, vendar rade povedo, da se 
ne dajo, in dodajajo, da kaj jim pa morejo, če 
zmagujejo, kar ponazarja tudi oglasni pano 
v Polju. Ravno v teh dneh članica starejših 
gasilk Milka Kimovec, ki opravlja funkcijo 
napadalke 1, potrjuje, kar še kako velja za 
naše vrle gasilke –  ne oziraj se na leta, ki 

ti jih šteje življenje, saj se z osmimi križi in 
dobro voljo še vedno da prispevati k sku-
pnemu uspehu in dobremu medsebojnemu 
sodelovanju tudi pri gasilcih. Milka, iskrene 
čestitke in še obilo zdravja, osebne sreče ti 
želijo tvoje sotrpinke z mentorjem Lojzetom 
in člani in članice PGD Polje! 

Besedilo: Alojz Kosec, PGD Polje
FOTO: Rok Štupar
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Udeleženci največkrat sami restavri-
rajo svoje starodobnike, tako tudi 
organizator Vseslovenskega srečanja 
starodobnikov v Vodicah, ki pravi, da 
se ena dražjih odvisnosti na svetu, po-
plača ravno na takšnih shodih.

Na zadnjo soboto v avgustu so skupaj 
z Moto clubom Mak ljubitelji stare, a 
neprecenljive pločevine praznovali že 
dvanajsto obletnico svojega obstoja 
in prirejanja vseslovenskega srečanja 
starodobnih vozil. Matjaž Kuhta, ki se 
je v starodobnike zaljubil veliko prej 
kot prvič v nežnejši spol, je nostalgične 
somišljenike tokrat popeljal na idilično 
panoramsko vožnjo mimo vseh vasi vo-
diške občine, se ustavil v Volčjem po-
toku, odrinil v Cerklje in od tam nazaj v 
Polje, kjer je že ob osmih zjutraj dišalo po 
bencinu in adrenalinu, zato je bilo treba 
intervju končati hitreje, kot bi si človek 
ob zanimivem sogovorniku, kakršen je 
Matjaž, želel.  
V dvanajstih letih, odkar obstaja Moto 
club Mak, se je zagotovo zgodilo mar-
sikaj in prepričan sem, da iz rokava lahko 
potegnete anekdoto ali dve. 

Od praznih akumulatorjev, pnevmatik, 
pokvarjenih motorjev, slabega vremena 
do naključnih ubežnikov, ki so nena-
merno zgrešili začrtano traso. Po popo-
rodnih krčih smo danes pripravljeni na 
vse in s seboj prevažamo vse potrebno, 
za seboj pa nekaj vlečnih vozil in rešilca. 
 
Kakšni ljudje so ljubitelji starodob-
nikov? Imajo podobne značajske 
poteze?
To so ljudje, ki znajo ceniti preteklost in 
zato lepo živijo v sedanjosti! So veseljaki, 
delujejo brezskrbni, morebitne težave 
puščajo doma. Ja, podobni so si!

Se je že zgodilo, da bi kdo zgrešil 
traso, ki ste jo skrbno načrtovali? 
Ste poskrbeli za postanke in varnost?
Imamo celo vojsko varnostnikov, na mo-
torjih, na križiščih, znaki so postavljeni na 
vsakih nekaj metrov. In ja, ljubitelji staro-
dobnikov so tudi starejši, ki potrebujejo 
večjo pozornost. In če se izgubi samo 
eden, je srečanja starodobnikov konec! 

Seveda pa organizacija tovrstnega 
srečanja ni poceni, kdo vse vam po-
maga?
Imamo grozno podporo pri županu, šte-
vilnih sponzorjih in hkrati srečo. In veseli 
smo, da Občino Vodice lahko pripeljemo 
tudi v občine, skozi katere se vozimo. 
Med pogovori z ostalimi ljubitelji sta-
rodobnikov, z udeleženci, pa je razbrati, 
da sodimo v sam vrh organizatorjev to-
vrstnih srečanj. 

Tisti, ki misli, da srečanje nastane čez 
noč, se verjetno moti, kajne?
Takoj po novem letu začnemo z dogo-
varjanji, aktivneje pa v začetku junija. Nas 
članov je zelo malo, osemnajst, in včasih 
je prav neverjetno, kako nam uspe. A 
ker mi je ljubezen do starodobnikov pri-
vzgojil že oče, pa tudi sam se ukvarjam 
z restavratorstvom … je vredno. Ko to 

Matjaž Kuhta:  
»Nekateri starodobniki 
preprosto nimajo cene!«
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Starodobniki včasih dosegajo vrtoglave zneske in med tistimi tehnično 
brezhibnimi so tudi taki, ki bi jih lahko zamenjali za dvosobno stanovanje v 

centru Ljubljane. / fotografija starodobniki 1

Letos se je Vseslovenskega 

srečanja starodobnikov 

udeležilo 144 voznikov 

iz Slovenije, Hrvaške, 

Avstrije,Italije in Nemčije. 

Najstarejši avtomobil je bil 

Ford, izdelan leta 1926, 

motor leta 1928, 

prikoličar pa leta 1939.

vzljubiš … je to nemogoče zapustiti. In 
kot kaže, sinova stopata po moji poti, 
pomoč družine je neprecenljiva. 

To je sicer drag šport, kajne?
To je drag šport, še posebej če želiš biti 
del srečanj, ja, to je drago! Nekateri sta-
rodobniki preprosto nimajo cene pred-
vsem zaradi številnih ur, ki jih vložiš v 
restavriranje. 

Pa ljudje znajo ceniti starodobnike?
Včasih sem pričakoval, da bo večji odziv, 
da bo starodobnike ob cesti spodbujalo 
več ljudi. In zares si ne znam razložiti, 
zakaj jih ni več. 

Ko bo padel zastor, ko bo predstave 
konec, ko bodo starodobniki spet na 
svojih ustaljenih poteh, kaj bo sledilo 
potem?
Prijetna utrujenost! In snovanje 13. Vse-
slovenskega srečanja  starodobnikov 
Vodice.

Kdaj govorimo o starodobnem vozilu?
Seveda je definicij več, a ena bolj zgo-
vornih je tista, ki pravi, da je to popol-
noma originalno vozilo(izjeme so možne 
le za pnevmatike, vžigalne svečke, 
akumulator in ostale potrošne dele, ki  
morajo tudi sicer ustrezati specifikaciji 
iz časa, ko je bilo vozilo izdelano) z ne-
prekinjeno vsaj 30-letno preteklostjo 
in  normalno iztrošenostjo, primerno 
za vožnjo po javnih cestah. 

Besedilo: Gorazd Dominko
Foto: Rok Štupar
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Čeprav je deževalo oziroma »lilo kot iz 
škafa« je Vesela harmonika uspela. Po 
nekajtedenskih pripravah, pri katerih 
je  požrtvovalno pomagalo veliko kra-
janov Skaručne in tudi drugih iz okoliških 
vasi, smo ob 14. uri pričeli s prireditvijo. 
Otvoritev je najavila Godba Vodice pod 
vodstvom g. Igorja Dajčmana. S svojo 
prisotnostjo pa so bogatile tudi narodne 
noše iz Društva narodnih noš in kočijažev 
občine Vodice.  Prireditev je povezoval g. 
Boštjan Meglič, bolj znan pod vzdevkom 
Peška.  
Predstavnica društva  je najprej lepo poz-
dravila vse prisotne na prizorišču, vse 
goste in  nastopajoče. Besedo je predala 
tudi županu Francu Acu Šuštarju, ki je že 
tretjo prireditev Vesele harmonike toplo 
pozdravil in zvokom harmonikarjev tudi 
prisluhnil.   

Tekmovanje je potekalo v 4. kategorijah:
1. kategorija – do 14 let
2. kategorija – od 14 do 40 let
3. kategorija – nad 40 let        
4. kategorija – harmonikarji, ki pojejo.

Zadnja kategorija – harmonikarji, ki po-
jejo – je bila naša lanskoletna novost, ki 
je  občinstvo in  tekmovalce navdušila, 
saj se je v tej kategoriji letos prijavilo že 
11 tekmovalcev.

Na letošnjem  tekmovanju je sodelovalo 
kar 28 harmonikarjev iz vse Slovenije. 
Nekateri so zaigrali po eno pesem – v 
prvih treh kategorijah (omejitev po letih), 
nekateri pa dve, saj so v zadnji kategoriji 
poleg igranja tudi peli.  Skupno je bilo 
izvedenih 37 pesmi. Iz Občine Vodice 
so v različnih kategorijah nastopili trije 
tekmovalci: Henrik Lamovšek, Franci 
Nahtigal in Marcela Barle.

Po zanimivem in konkurenčnem tek-
movanju je komisija, ki so jo sestavljali: 
Jože Burnik, Andrej Plut in Dominik 
Krt odločila, kdo je bil letos najboljši. 

Medtem so čakanje popestrili naši tek-
movalci, vsi skupaj so pod odrom zai-
grali dve najbolj znani pesmi, Na golici 
in V dolini tihi. Svojo glasbeno točko je 
pripravil in navdušil tudi poštar Peška. 
Da pa bi razglasitev  rezultatov še lažje 
pričakali,  je nekaj pesmi zaigral še an-
sambel MARCELA IN.

Sledila je razglasitev rezultatov komisije 
po kategorijah od 1. do 3. mesta.

Nagrade so prejeli tudi najboljši harmo-
nikar po izboru občinstva ter najmlajši in 
najstarejši udeleženec tekmovanja. Vsi 
tekmovalci so dobili priznanja za ude-
ležbo ter sponzorska darila, zmagovalci 
pa so poleg pokalov dobili tudi praktične 
nagrade naših sponzorjev.

Priznanje za sodelovanje so prejeli tudi: 
Občina Vodice, Godba Vodice, Društvo 
narodnih noš in kočijažev občine Vodice 
in PGD Polje. Med občinstvom, ki je gla-
sovalo za najboljšega harmonikarja, je 
Jerca Močnik  izžrebala pet gledalcev, 
ki so prejeli praktične nagrade (2 x ele-
ktrična ponev,1 x  likalnik, 1 x toaster). 
Nagrade je prispeval Elektroservis Če-
bašek Miran s.p., zadnjo nagrado,  se-
salec Gorenje, pa je prispevalo Društvo 
za ohranitev kulturne dediščine in po-
deželja Skaručna.

Vsem nagrajencem med tekmovalci in 
gledalci iskreno čestitamo! Po prireditvi 
pa sta za veselje in ples poskrbela an-
sambla MARCELA IN ter TAK TIK.
 

Besedilo: Janez Barle, 
Društvo za ohranitev kulturne  

dediščine in podeželja Skaručna
Foto: Rok Štupar, Igor Modic
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V društvu za ohranitev kulturne dediščine in podeželja Skaručna smo 13. septembra 2014 pripravili 3. prire-
ditev VESELA HARMONIKA SKARUČNA 2014.

Rezultati tekmovanja 
harmonikarjev 2014
1. kategorija (do 14 let)
1. Kevin Poredoš
2. Benjamin Krhin
3. Jan Novak

2. kategorija (od 14 do 40 let)  
1. Gašper Seljak
2. Valentina Carpenetti
3. Žiga Kališnik

3. kategorija (nad 40 let)   
1. Jože Dolenec
2. Marijan Rozman
3. Alojz Murgelj

4. kategorija (harmonikarji,  
ki pojejo) 
1. Marcela Barle
2. Gašper Seljak
3. Jožef Rekar

Nagrade so prejeli še:
Najboljši harmonikar po izboru 
občinstva:
Marcela Barle
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DONATORJI VESELE HARMONIKE 2014

OBČINA VODICE,  EUROPLAKAT d.o.o., RESTAVRA-
CIJA  MARJETICA KUČI d.o.o., Skaručna, ELEKTRO-
EROZIJA MARJETIČ IGOR s.p.,Tacen, AVTOVLEKA, 
AVTOMEHANIK JANEZ BARLE s.p.,Skaručna, 
KRANTES d.o.o., Bukovica, ZVEZA SINDIKATOV 
VSEH GLASBENIKOV SLOVENIJE, XLAB d.o.o., 
Ljubljana, SLAŠČIČARNA BARBIČ, IVAN VUKELIČ 
s.p., Šentvid, GOSTILNA PR ANZELJNU, MIHAEL 
ŠPENKO s.p.,Bukovica, VRTNARIJA SKARUČNA, 
BORIS PUSTOVRH s.p., Skaručna, LABORATORIJSKA 
TEHNIKA BURNIK d.o.o., Skaručna, ELEKTRO SLO-
VENIJA d.o.o.,Ljubljana, OKREPČEVALNICA JUR 
ZORMAN d.o.o., Skaručna, PIVOVARNA UNION 
d.d., Ljubljana, KMETIJA CIMERMAN, Markovci, 
KLJUČAVNIČARSTVO, SERVISIRANJE IN MON-
TAŽA MIRAN VERTAČNIK s.p., Skaručna, STELE 
PLESK d.o.o., Mengeš, RIBOGOJNICA, POVODJE, 
MIRAN PETROVIČ s.p., AVTOPREVOZNIŠTVO, 
MARJAN BERGANT s.p.,Repnje, AVTOPREVOZNI-
ŠTVO JERMAN d.o.o. ,Zapoge, PEČARSTVO FUJAN 
BOŠTJAN s.p., Polje, DR KONEKT d.o.o., Poslovna 
cona Žeje, SERŠEN TRANSPORT d.o.o., Vesca, 
MOTUS d.o.o., Polje, ZUPAN HARMONIKA d.o.o., 
Mengeš, GOSTILNA LEDINEK, ANA ČEŠNOVAR s.p., 
Šmarna gora, TISKARNA MARTIN ARTELJ s.p.,Tacen, 
ARBORETUM VOLČJI POTOK, TINEX d.o.o., Šenčur, 
KUHTA d.o.o., Vodice, ŠUŠTAR INŽENIRING d.o.o., 
Ljubljana, ROBOMAC d.o.o.,Medvode, MARJAN 
PODGORŠEK, DOPOLNOLNA DEJAVNOST NA 
KMETIJI, Skaručna, ELEKTRO SERVIS, MIRAN ČE-
BAŠEK s.p., Repnje, MIZARSTVO STARE TOMAŽ s.p., 
Skaručna, TRGOVINA LIDL, Poslovna cona Žeje, 
ANTON ALJAŽ s.p., Torovo, ŠTACUNCA PR MIMI, 
Skaručna, FRIZERSKI SALON NADA s.p., Skaručna, 
STORITVE Z GRADBENO, MEHANIZACIJO JAKA 
OVIJAČ s.p., Polje, STORITVE Z GRADBENO ME-
HANIZACIJO MITJA POTRČ s.p., Vojsko, GOSTILNA 
JOŽE GRAD s.p., Tacen, AVTOPREVOZNIŠTVO JOŽE 
PIŠKUR s.p., Šmartno, ALU STAVBNO POHIŠTVO 
REMŠKAR VOJKO s.p., Vojsko, BOVIS d.o.o., Repnje, 
VRTNARSTVO DAVOR PUSTOVRH s.p., Skaručna, 
AGROEMONA d.o.o., Domžale, ZAKLJUČNA DELA 
V GRADBENIŠTVU JAGODIC IGOR d.o.o., Vodice, 
TRGOVINA BOLERO, MOJCA PODGORŠEK s.p., 
Šentvid, ROČNA AVTOPRALNICA, ROMAN KO-
DERMAN s.p., Gameljne, GOSTILNA ŽAGAR SLAVKO 
s.p., Skaručna, VINOGRADNIŠTVO GRAMC, Kosta-
njevica na Krki, MCLOW d.o.o., Vodice, TESA TAPE, 
Črnuče, PEKARNA PREST JAGODIC DAMIJAN s.p., 
Vodice, TRTA d.o.o., Povodje, ZAVAROVALNICA 
TRIGLAV, TESNILNA TEHNIKA d.o.o.,Utik

ZAHVALA

Društvo za ohranitev kulturne dediščine 
in podeželja Skaručna se zahvaljuje Ob-
čini Vodice, Godbi Vodice, Društvu naro-
dnih noš in kočijažev občine Vodice, PGD 
Polje in vsem donatorjem. Zahvaljujemo 
se tudi vsem, ki so kakorkoli pomagali 
pri organizaciji in izvedbi prireditve VE-
SELA HARMONIKA SKARUČNA 2014, ter 
vsem tekmovalcem s harmoniko, ki so 
poskrbeli za prijetno vzdušje. Hvala tudi 
vam, občani, ki ste se prireditve udele-
žili in z nami preživeli prijetno sobotno 
popoldne.

NAJ NAS DRUŽI VESEL ZVEN 
HARMONIKE!

Društvo za ohranitev kulturne 
dediščine in podeželja Skaručna

predsednik Janez Barle

Najmlajši udeleženec tekmovanja:
dvojčka Andrej in Matej Repanšek

Najstarejši udeleženec 
tekmovanja:
Leopold Šalamon

Zmagovalci 2. kategorije 

Zmagovalci 3. kategorije 

Zmagovalci 4. kategorije D
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Letos je potekal po nekoliko spremenjenem sistemu – eno od nastopajočih skupin so 
izbrali na avdiciji. Zmage so se razveselili v skupini Nubira, ki je nastopila prva. Pred-
stavili so se še domačini s skupino I. D., metalci Avven in nekoliko starejši punkerji Niet. 

Na deževni petkov večer so prvi na oder 
Kulturnega doma Vodice stopili zmago-
valci avidicije, petčlanska zasedba Nubira. 
Dodobra so napolnili dvorano že nekaj čez 
osmo uro, kar je bilo za novince prav go-
tovo velik uspeh. Zasedba je od leta 2005, 
odkar so prvič skupaj zaigrali na šolski pri-
reditvi, večkrat spremenila svojo sestavo, 
zdaj pa jo sestavljajo vokalist, dva kitarista, 
basist in bobnarka. Skupina je izvedla tri-
najst pesmi, večinoma avtorskih, najbolj 
pa so navdušili s skladbo Revolution.

V rockerskih ritmih je nadaljevala verjetno 
najbolj znana lokalna skupina I. D., ki jo 
odlikuje dejstvo, da prav vsi njeni člani 
prihajajo iz naše občine. Njihovega bob-
narja poznamo že iz dveh vodiških skupin 
(NeŠe in No More Faith), prepoznaven pa 

je tudi pevec Peter Jeraj, ki je še enkrat 
dokazal, da na odru neizmerno uživa. Ob-
činstvo zabava s svojimi plesnimi gibi in 
glasovnim razponom, kar se je še posebej 
pokazalo pri priredbi pesmi Wicked Game 
Chrisa Isaaka. 

Naslednji so na oder stopili stari znanci 
Avven, ki so nastopili že na prvem Rock-
festu pred tremi leti. Šestčlanska zasedba, 
ki jo od ostalih razlikuje predvsem flavtist, 
je svojo pot začela že pred enajstimi leti. 
S svojimi avtorskimi pesmimi Zmaji, Vvile 
in Sijaj (ki jih naslavljajo z »rock vzhoda«) 
in dobrim odrskim nastopom, kamor sodi 
tudi premišljena osvetlitev, so dodobra raz-
greli publiko, da je prepevala in plesala z 
njimi vse do zadnje pesmi. 

Za vrhunec večera pa so poskrbeli najbolj 
znani slovenski punkerji Niet. Že pred tri-
desetimi leti so posneli skladbo Lep dan za 
smrt, ki je do danes že ponarodela, na na-
stopu pa so jo prihranili za konec. Zaigrali 
so okrog dvajset pesmi, med njimi Vijolice, 
Depresija, Sam, Tvoje oči, Perspektive, Re-
volucija in Bil je maj. Niet na Vodice veže 
mnogo stvari, med drugim je bil njihov prvi 
vokalist Robert Šorn Vodičan, tu pa živi tudi 
nekdanji mentor pevca Boruta Marolta. 

Da je letošnji Rockest prekosil vse prejšnje, 
so poskrbeli člani ponovno obujenega Pro-
svetnega društva Vodice z Žigo Janežičem 
na čelu ter Občina Vodice. Žiga, ki ga po-
znamo kot gonilno silo dveh že ugaslih 
vodiških skupin, je z letošnjim obiskom 
zelo zadovoljen, zlasti glede na dejstvo, da 
jim vreme letos zares ni bilo naklonjeno. 
A dodaja, da bi bila v primeru lepega vre-
mena dvorana najbrž celo premajhna za 
vse obiskovalce. Sam letos ni nastopal, 
saj se je raje popolnoma posvetil orga-
nizaciji. Poudarja, da je v Sloveniji veliko 
dobre glasbe in da je premalo dogodkov, 
na katerih bi se lahko predstavile mlade, 
obetavne glasbene skupine. Čeprav je 
letošnji Rockfest komaj minil, je z mislimi 
že pri naslednjem, za katerega pravi, da 
bo že na tako visoki ravni, da bodo morali 
iskati nove ideje in tudi nove sponzorje. 
Vse večja obiskanost pa kaže na to, da za 
mlade in mlade po srcu manjka tovrstnih 
dogodkov. 

Besedilo: Sandra Hanžič
Foto: Rok Štupar 

Četrti Rockfest postregel  
z dobro glasbo in novinci

Novinci na vodiškem odru Nubira so prvi 
stopili pred publiko 

Pevec skupine ID v elementu

Tri vodiške kitare v zasedbi ID

Pogled na množico ljudi, ki je dihala z 
Avven

Povratniki na Rockfestu – skupina Avven

Najbolj izkušena skupina na dogodku, 
punk zasedba NietD
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Pevec Nubire je užival tako na odru kot 
pod njim

 Pravih punkerjev v občinstvu ni 
manjkalo
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Lepo je, ko se tudi v naši občini lahko 
odpravimo na tržnico in vemo, da 
tam zagotovo dobimo dobrote, ki 
jih odlikuje kakovost in okusnost.

Tržnica praznovala 
2. rojstni dan

Naša tržnica je slavila drugo obletnico. 
Vsako soboto nas tam pričakujejo stoj-
nice, na katerih se za vsakega najde 
nekaj. Tako je bilo tudi v soboto, 6. sep-
tembra, ko smo praznovali njen drugi 
rojstni dan. Vreme nam letos res ni na-
klonjeno, tako je tudi ta dan neusmi-
ljeno padalo in padalo. A to ni odgnalo 
najbolj zvestih obiskovalcev in še bolj 
zvestih prodajalcev. Poleg že ustaljene 
ponudbe so ta dan nekateri poskrbeli 
še za dodatno darilce ali sladko raz-
vado. Mleko in ostale mlečne izdelke,  
med, zelenjavo, kruh, izdelke iz lesa, 
vse in še več je tisto, kar na naši tržnici 
lahko dobite. Na dan praznovanja pa 
je svoj kamenček k mozaiku dodala še 
glasba, ki je slavju dala poseben čar. 
Člani Društva za ohranitev kulturne 
dediščine in podeželja Skaručna so 
poskrbeli, da je bila sobota kljub dežju 
zabavna in vesela. Z glasbo so razvajali 
člani ansambla Asi na vasi in Marcela 
IN. Da pa bi bilo praznovanje še bolj 
pristno, so pripeljali tudi traktor, ki ima 
zavidljivo starost in je ponosno dajal 
vtis pristne domačnosti. Tudi Občina 
Vodice je imela svojo stojnico, kjer so 
obiskovalci lahko poskusili domač ja-
bolčnik in preste ter prejeli zloženke. 

Besedilo: Natalija Rus
Foto: Rok Štupar 



70 let preboja 
           Gorenjskega odreda

Ogabno in gnusno

34
  številka 7, september 2014

D
og

od
ki

Zgodovina je tiha spremljevalka našega 
življenja, če nam je prav ali ne. Dogodki, 
kot je na primer preboj Gorenjskega od-
reda v polpretekli zgodovini oz. med 
drugo svetovno vojno, v zadnjem času 
zbujajo med ljudmi različne občutke, od 
pozitivnega gledanja na te dogodke do 
skoraj sovražnega razpoloženja, med 
njimi pa je veliko takih, ki se jih ti do-
godki ne dotaknejo in so do njih popol-
noma neopredeljeni. To so predvsem 
mladi, in teh je največ. 
 
Preboj Gorenjskega odreda, katerega 
70-letnico smo praznovali letos, je sicer 
dogodek lokalnega značaja, ki pa v teh 
časih, časih negiranja vsega, kar se je 
zgodilo med drugo svetovno vojno in je 
povezano s partizani, pomeni, da ga je bilo 
treba obeležiti, sicer skromno, a vendarle 
toliko, da ne potone v pozabo. Edini še 
živeči udeleženec omenjenega preboja, 
Maks Žnidar iz Utika, ščetkarski mojster v 
pokoju, nam je slikovito opisal dogodke 
tistega 13. junija pred sedemdesetimi 
leti. Vsi navzoči, bilo nas je okoli 50, med 

njimi tudi predstavnik Občine Vodice, smo 
z zanimanjem prisluhnili pripovedovanju. 
Čeprav smo mnogi o teh dogodkih slišali 
že veliko, je bilo zanimivo znova prisluhniti, 
kajti dogodki, ki so se zgodili pred davnimi 
leti, sčasoma pridobijo na podrobnostih.
 
Proslava je bila sicer skromna, času in raz-
meram primerna, a je bila vseeno dovolj 
veličastna, da je med prisotnimi vzbudila 
odobravanje, predvsem mlada recitatorja 
Urban in Nejc pa sta s svojim nastopom 
potrdila, da se ta zgodovina preliva v zavest 

mladih, kajti le-ti so nosilci in ohranjevalci 
tradicij bojev za domovino, za slovensko 
zemljo, jezik, kulturo in za čast, ki je pre-
potrebna tudi za današnji čas.

P.S. Zaradi objektivnih in deloma tudi su-
bjektivnih razlogov je prispevek o 70-le-
tnici preboja Gorenjskega odreda ob-
javljen nekoliko kasneje, za kar se vsem 
prizadetim opravičujemo.

Besedilo: Cveto Vrbovšek
Foto: Darija Vrbovšek 

Že skoraj četrto desetletje živim na Kr-
vavški ulici v Vodicah, vsi stanovalci smo 
si naklonjeni in podobnih pogledov na 
svet. Odločili smo se bivati v kraju, kjer nas 
obdajajo rodovitna polja, lepo pokošeni 
travniki, urejene, s cvetjem okrašene hiše, 
na kar smo ponosni in radi bivamo v naši 
lepi ulici. Tudi večina drugih prebivalcev se 
resnično trudi za lep videz kraja in redno 
skrbi za vzdrževalna dela ob hišah kot tudi 
drugih površinah, najsi bodo to ceste, trav-
niki ali druge javne površine, redno se ude-
ležujejo tudi očiščevalnih akcij, vendar kot 
vedno in povsod .... so izjeme.

Nikoli mi ni odveč poskrbeti za red okrog 
hiše, vse do konca travnika, do useka, in 
do ceste, ki poteka od novega pastoral-
nega centra ter jo imenujemo kar »stara 
cesta« za Brnik. Že vrsto let kosimo travo in 
skrbimo za urejen, lep videz, čeprav to ni 
»naše«, kot pravimo. Prav zaradi tega sem 
bila še toliko bolj razočarana, pravzaprav 
šokirana, tudi pošteno jezna, ko sem se 
18. julija letos vrnila z dopusta in ob robu 
ceste opazila približno meter in pol dolg, 
razpotegnjen kup resnično ogabnih od-

padkov. Očitno je nesramen nepridiprav s 
traktorsko cisterno enostavno polil vsebino 
neke greznice na travnik in usek. Zaradi 
vljudnosti bom omenila le večje kose 
gnusnih izločkov, malo človeških, malo 
živalskih, pomešanih z gnojnico, precej 
uporabljenih ženskih vložkov, umazanih 
plastičnih rokavic, skratka, da ne naštevam, 
vse, kar se je znašlo v tisti neznani greznici, 
je nato neodgovorno in brezobzirno pri-
stalo na opisanem travniku ob cesti. 

Res sem ogorčena, kajti taka dejanja pre-
segajo res vse meje kulturnega sobivanja 
in tisti, ki je to storil, je dejansko neodgo-
voren, nekulturen, skratka vreden vsega 
obsojanja. Prav gotovo tudi on živi v Vo-
dicah, le zakaj ne premisli o posledicah, 
ki jih s takim neodgovornim posegom 
povzroči vsem nam, ljudem, živalim in 
naravi. Upam, da bo vsaj ta članek pre-
bral, da mu bo nerodno za to nečastno 
dejanje, da ga nikoli več ne ponovi! Ne gre 
samo za to, da vidim samo druge, kaj delajo 
narobe, vendar sama vedno skrbim, da je 
tudi okolica hiše urejena, da imamo lepo, 
kulturno okolje, to je jasno večini ljudi, kot 

tudi, da se travniki morajo gnojiti, kar ima 
svoj namen in večina kmetovalcev to tudi 
upošteva. Saj vendar živimo v letu 2014 
in tisti časi, ko so ljudje kar skozi okna hiš 
zlivali vsebine uporabljenih »kahel«, so 
vendarle že davno minili! 

Besedilo in foto: 
Fani Zorman, Vodice



Športne prireditve  
                             v klubu Kubu
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V mesecu avgustu in septembru so klub Kubu 
zaznamovale športne prireditve ob prazniku 
Občine Vodice: 
•	 Teniški turnir posameznikov
•	 Šahovski turnir
•	 Balinarski turnir
•	 Turnir trojk v odbojki na mivki

TENIŠKI TURNIR POSAMEZNIKOV se je 
odvijal v soboto, 30. avgusta. Med seboj 
se je pomerilo 15 tekmovalcev. Igrali so po 
sistemu izpadanja. V zadnji tekmi sta se po-
merila Matej Sironič in Edo Martini.

Rezultati turnirja:
1. mesto MATEJ SIRONIČ
2. mesto EDO MARTINI
3. mesto LEON KRAMAR

V nedeljo, 7. septembra popoldan, je potekal  
TURNIR TROJK V ODBOJKI NA MIVKI. To-
krat so se pomerile tri ekipe. Igra je potekala 
po sistemu, da se je »vsaka ekipa pomerila z 
vsako dvakrat«. Igralce so pri igri spodbujali 
glasni navijači.

Rezultati turnirja:
1. mesto ekipa DEJ MAT PET
2. mesto ekipa BUKOVICA
3. mesto ekipa STARI KOZLI

V nedeljo, 7. septembra, pa je potekal tudi 
BALINARSKI TURNIR. Udeležilo se ga je 
osem ekip iz občine Vodice: Kubu 1, Kubu 2, 
Kubu upokojenci, Strahovica, Občani, Lovci, 
Logar upokojenci in Bukovica upokojenci. 
Tekme so se odvijale na baliniščih SD Stra-
hovica in kluba Kubu.

Rezultati turnirja:
1. mesto ekipa OBČANI
2. mesto ekipa STRAHOVICA
3. mesto ekipa KUBU 2

V nedeljo, 14. septembra, je potekal 
ŠAHOVSKI TURNIR, ki se ga je udeležilo 
deset tekmovalcev. Igrali so vsak z vsakim. 
Turnir sta vodila Vinko Borovnik in Jana 
Gantar.

Rezultati turnirja:
1. mesto JAN GANTAR
2. mesto NEJC AMON
3. mesto JAN AMON

Vsi udeleženci so prejeli sončna očala 
Občine Vodice, najboljši pa tudi pokale.                                
Vsem se zahvaljujemo za sodelovanje in 
čestitamo najboljšim. Važno je sodelovati 
ne zmagati.

Zaključuje se rekreativna LIGA V IN-LINE 
HOKEJU KUBU 2014. Letos v njej vsako 
sredo meri moči osem ekip. Finalne tekme 
se bodo odvile v soboto, 4. oktobra.

Tudi balinarji BK Kubu tekmujejo v dveh 
ligah.  Prva ekipa tekmuje v Veteranski ligi. 
V njej tekmuje 24 ekip iz Mengša, Komende, 
Cerkelj, Domžal, Prevoj, Kamnika, Črnuč, 
Doba ... Druga ekipa pa tekmuje v 2. območni 
ligi Ljubljana. V tej skupini pa tekmuje deset 
ekip iz Ivančne gorice, Vrbe, Šiške, Tabora ...

 
Balinarji Vinko Sovinc, Anton Germovnik in 
Marjan Grčar so se udeležili tekmovanja, ki 
je potekalo na Taboru, Vižmarje. Udeležilo se 
ga je 32 ekip iz ljubljanske in štajerske regije. 

Zasedli so odlično 2. mesto. Iskrene čestitke!

Aktivnosti se z zunanjih površin selijo v no-
tranje prostore kluba KUBU. Športni navdu-
šenci lahko izbirate med obiskom FITNESA 
ter obiskom SKUPINSKIH VADB. 

Tu lahko izbirate med naslednjimi vadbami:
•	 step 
•	 mix 
•	 tnz aerobika 
•	 vadba starejši 
•	 pilates- joga

Za sprostitev si privoščite oddih v SAVNI. 

Besedilo in foto: Tenis klub 
Kubu Vodice      
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13. jesenski pohod Občine Vodice
Vabljeni na pohod

Pohod bo v soboto, 25. 10. 2014. Odhod pohodnikov bo od koče SD Strahovica na Selu pri Vodicah od 8. do 10. ure. Pohod 
je prireditev rekreativno-družabnega značaja, trasa pohoda bo potekala na področju štirih občin: Vodice, Ljubljana,Trzin 
in Mengeš.

Tudi za letošnji pohod bo pripravljena krajša varianta za manj pripravljene pohodnike, in sicer od koče SD Strahovica do 
planinskega doma PD Rašica in nazaj. 

Udeležba je primerna tako za starejše kot tudi za mlajše udeležence. Za udeležbo ni poprejšnjih prijav, pohoda se lahko 
udeleži, kdor želi. Startnina za krajšo ali daljšo izvedbo pohoda je 5 €. Udeleženci na startu dobijo kontrolni kartonček v 
katerega na kontrolnih točkah pridobijo ustrezne žige (dom PD Rašica na Rašici, kmečki turizem »Pri Blažu« na Dobenu, 
kmečki turizem »Pri Ručigaj« na Sp. Dobenu ter na Mengeški koči na Gobavici, krajša trasa samo na lokaciji PD Rašica. Na 
cilju bodo člani in članice TD Vodice pripravili za vsakega udeleženca še prigrizek s pijačo.
TD Vodice nagradi s praktično nagrado tudi najmlajšega, najmlajšo, najstarejšo in najstarejšega udeleženca oziroma ude-
leženko za opravljeno daljšo razdaljo! 

Udeležba pohoda je na lastno odgovornost vsakega udeleženca. Udeležencem pohoda svetujemo uporabo obutve in 
oblačil, primernih hoji po gozdu in prilagojenih vremenskim razmeram.
Dolžina pohoda je 15,8 km, krajša izvedba cca 8 km, celotna trasa gre po urejenih markiranih poteh po grebenu Rašice 
in vaseh ob njenem vznožju na severnem delu. Vzpon je od starta na Selu pri Vodicah do planinskega doma PD Rašica, 
višinska razlika znaša približno 300 m, drugi in manjši del vzpona pa je proti Mengeški koči na Gobavici, ostala trasa pa 
poteka po ravnini. Celotna proga bo dobro označena.

Pohod bo potekal ob vsakem vremenu!

Turistično društvo Vodice
Kontaktna oseba za prireditev – Alojzij Kosec / GSM 041 886 003

od 15. novembra
ali v zimskih razmerah

potrebujemo

SKRBIMO ZA OKOLJE –
IZRABLJENIH PNEVMATIK NE ODVRZITE

KJERKOLI
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ZAKON O PREPREČEVANJU DELA IN 

ZAPOSLOVANJA NA ČRNO

ODVETNICA 
NATAŠA CANKAR
Kamniška c. 38, 1217 VODICE
Tel.: 041/962-474,  
E-mail: natasa.cankar@gmail.com
področja dela predstavljena na spletni strani:  
www.odvetnica-cankar.si

V današnjem Pravnem kotičku bom zaradi aktualnosti tematike predstavila temeljne določbe Zakona o preprečevanju dela in 
zaposlovanja na črno (ZPDZC-1, Ur.l. RS št. 32/14). Od sredine avgusta namreč na tem področju velja nov zakon, z njim pa neka-
tere novosti. Zaradi dokaj visokih predvidenih kazni lahko osnovno poznavanje pravic in dolžnosti po tem zakonu hitro postane 
pomembno tudi za vsakega posameznika. O vseh vprašanjih in dilemah, ki so povezane s to tematiko, je bilo v zadnjem času že 
precej govora, zato jih ne bom ponavljala. V sestavku se bom omejila le na predstavitev dejstev, torej določb novega zakona. 

Prvo vprašanje, ki se nam zastavi ob tem, 
je: Kaj sploh je delo na črno oziroma zapo-
slovanje na črno? Zakon o preprečevanju 
dela in zaposlovanja na črno ta dva pojma 
definira v 3. in 5. členu.

Delo na črno (3. člen ZPDZC-1) je opravljanje 
dejavnosti ali dela, kadar:

 − pravna oseba (podjetje), tuj pravni subjekt 
ali samozaposlena oseba opravlja dejav-
nost, ki ni vpisana v ustanovitvenem aktu 
oziroma ni vpisana v register, ali pa nima z 
zakonom predpisanih listin o izpolnjevanju 
pogojev za opravljanje te dejavnosti;

 − pravna oseba, tuj pravni subjekt ali samo-
zaposlena oseba opravlja dejavnost kljub 
prepovedi opravljanja dejavnosti;

 − tuj pravni subjekt opravlja delo v Repu-
bliki Sloveniji brez registrirane podružnice, 
predpisanega dovoljenja, ali v neskladju 
z zakonom;

 − posameznik opravlja dejavnost ali delo in 
ni vpisan oziroma nima priglašenega dela, 
kakor bi ga skladno z zakonom moral imeti.

Za delo na črno pa se tudi v takšnih primerih 
ne šteje (7. člen ZPDZC-1):

 − sosedska pomoč (opravljanje dela med 
sosedi posamezniki brez sklenjene po-
godbe in plačila ter morebitna druga 
sosedska pomoč);

 − sorodstvena pomoč (brezplačno delo 
za zakonca, izvenzakonskega partnerja 
ali registriranega istospolnega partnerja 
ter sorodnika do tretjega kolena);

 − nujno delo (delo, ki je nujno za prepre-
čitev nesreče oziroma odstranitev posledic 
naravnih ali drugih nesreč);

 − humanitarno, karitativno delo, delo za 
invalidske organizacije, prostovoljsko 
ter dobrodelno delo (brezplačno opra-
vljanje dela za organizacije, ki imajo status 
humanitarnih, karitativnih ali invalidskih 
organizacij, brezplačno opravljanje dela v 
nevladnih organizacijah v javnem interesu, 
ki delujejo na področju varstva pred narav-
nimi in drugimi nesrečami, prostovoljsko 
delo v skladu z zakonom, ki ureja prostovolj-
stvo, ter dobrodelno delo, to je brezplačno 
delo v vzgojnovarstvenih zavodih, ter delo, 
namenjeno otrokom, učencem, dijakom, 
študentom, pacientom ali starejšim);

 − osebno dopolnilno delo (delo pomoči 
v drugem gospodinjstvu, ki ga opravlja 
posameznik sam in ne za pravno ali samo-
zaposleno osebo ali tuj pravni subjekt, iz-
delovanje izdelkov domače ali umetnostne 
obrti ali drugih izdelkov po tradicionalnih 

postopkih, nabiranje in prodaja sadežev in 
zelišč, če je takšno delo navedeno v ustre-
znem podzakonskem aktu). Osebno dopol-
nilno delo mora posameznik priglasiti na 
spletnem portalu AJPES in pridobiti vre-
dnotnico. Če gre za pomoč v gospodinj-
stvu druge osebe, mora biti vrednotnica 
izstavljena na njeno ime, pri ostalih pri-
merih osebnega dopolnilnega dela pa na 
ime tega posameznika. Prihodek od tega 
dela v posameznem polletju v seštevku ne 
sme presegati treh povprečnih mesečnih 
plač v RS v preteklem letu, o čemer mora 
posameznik tudi vsakega pol leta poročati 
Davčni upravi RS;

 − brezplačna pomoč na kmetijah, pla-
ninah in skupnih pašnikih ob sezonskih 
konicah.

Vrednotnica je dokument, na podlagi ka-
terega se lahko opravlja osebno dopolnilno 
delo. Delavec je z nakupom vrednotnice za-
varovan za pokojninsko in invalidsko zavaro-
vanje, poškodbo pri delu in poklicno bolezen. 
Prispevki, ki jih je potrebno plačati za posa-
mezno vrednotnico znašajo skupno 9 EUR, 
pri čemer je zavezanec za plačilo oseba, za 
katero delavec opravlja delo, če gre za pomoč 
v gospodinjstvu, ali delavec sam, če gre za 
drugo vrsto osebnega dopolnilnega dela. 
Na podlagi vrednotnice se osebi, ki opravlja 
osebno dopolnilno delo, prizna tudi soraz-
merni del pokojninske zavarovalne dobe.

Za zaposlovanje na črno (5. člen ZPDZC-1) 
gre, kadar delodajalec:

 − omogoči delo posamezniku, s katerim ni 
sklenil pogodbe o zaposlitvi oziroma ga ni 
prijavil v obvezna socialna zavarovanja, ali 
ga je v času trajanja delovnega razmerja 
odjavil iz obveznih socialnih zavarovanj;

 − omogoči delo posamezniku, s katerim ni 
sklenil civilne pogodbe, na podlagi katere 
se lahko opravlja delo, oziroma ga ni pri-
javil v obvezna socialna zavarovanja;

 − z upokojencem ni sklenil pogodbe o 
opravljanju začasnega ali občasnega dela, 
skladne z zakonom, ki ureja trg dela;

 − omogoči delo dijaku ali študentu v na-
sprotju s predpisi, ki urejajo takšno delo;

 − zaposli tujca ali osebo brez državljanstva 
v nasprotju s predpisi;

 − nezakonito zaposli državljana tretje države.

Za zaposlovanje na črno pa ne gre, kadar 
gre za (7. člen ZPDZC-1):

 − kratkotrajno delo (brezplačno delo v 
mikrodružbi ali zavodu z najmanj enim 

in največ deset zaposlenimi ali pri samo-
zaposleni osebi z največ deset zaposlenimi, 
kadar ga opravljajo: 1. zakonec, zunajza-
konski partner ali partner v registrirani is-
tospolni skupnosti lastnika ali solastnika 
mikrodružbe ali zavoda ali samozaposle-
nega, 2. zakonec, zunajzakonski partner ali 
partner v registrirani istospolni skupnosti 
enega od staršev lastnika ali solastnika mi-
krodružbe ali zavoda ali samozaposlenega, 
3. oseba, s katero je lastnik ali solastnik 
mikrodružbe ali zavoda ali samozaposleni 
v sorodu v ravni vrsti do prvega kolena, 4. 
starši ali otroci zakonca, zunajzakonskega 
partnerja ali partnerja v registrirani isto-
spolni skupnosti lastnika ali solastnika 
mikrodružbe ali zavoda ali samozaposle-
nega. Takšno delo ne sme presegati 40 ur 
mesečno, delodajalec pa je o njem dolžan 
voditi evidenco;

 − nujno delo;
 − humanitarno, karitativno delo, delo za 
invalidske organizacije, prostovoljsko 
ter dobrodelno delo;

 − brezplačno pomoč na kmetijah, pla-
ninah in skupnih pašnikih ob sezonskih 
konicah.

Ugotovimo lahko, da novi zakon zaostruje 
pogoje za opravljanje dela brez pogodbe o 
zaposlitvi, ne da bi šlo za delo ali zaposlo-
vanje na črno, saj dokaj natančno določa, 
kdo in pod kakšnimi pogoji ga lahko 
opravlja, ter pri tem ne dopušča pomoči 
prijateljev ali širše družine. Za morebitne 
kršitve pa določa tudi relativno visoke 
globe (praviloma v razponu od 2.000 do 
26.000 EUR). Kot koristna novost na tem 
področju se bo najverjetneje izkazala vre-
dnotnica, s katero je osebam po relativno 
enostavnem postopku in za relativno nizek 
znesek omogočeno osebno dopolnilno delo 
in dodatni zaslužek, hkrati pa so jim z njo 
zagotovljena tudi osnovna zavarovanja in 
pravice, povezane z delom.

Rubriko sem pripravila:
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Romani

Helen Fielding: Bridget 
Jones. Nora na fanta [ženske 
srednjih let, vdove, samske 
matere, odnosi med spoloma]

Nina George: Pesem 
lune in morja [ženske, 
samorealizacija, Nemke, 
Francija, odnosi med spoloma]

Haruki Murakami: Kronika ptiča navijalca 
[medosebni odnosi, identiteta, okupacija, 
Mandžurija, 1931-1945, Japonska

Lojze Selič: Zaarana nevesta [družina 
medosebni odnosi, življenje na podeželju, 
Slovenija, Štajerska, Svetina, kmetije]

Karen Viggers: Travnati 
grad [družinske skrivnosti, 
prijateljstvo, odnosi med 
spoloma, Avstralija, varstvo 
narave]

Jess Walter: Čudovite 
ruševine [filmski ustvarjalci, 
ZDA, Američanke, Italija, 
odnosi med spoloma]

Znanstvena fantastika
George R. R. Martin: Vitez iz sedmih 
kraljestev [fantastični svetovi, vitezi]

Spomini

Ruth Dupré: Vlado Kreslin, 
Slovenija in jaz [Kreslin, 
Vlado, spomini sodobnikov, 
Američanke]

Zgodovinski romani

Ivan Sivec: Atila, šiba božja. 
Povest o propadu rimskega 
cesarstva na našem ozemlju

Ivan Sivec: Burja nad mrzlo 
reko. Povest o strastni ljubezni 
in iskreni spravi v času cesarja 
Teodozija

Mladinsko leposlovje

Anne Laure Bondoux: Čas 
čudežev [begunci, Francija, 
otroci, Kavkaz, vojna, 
preživetje]

Veronica Roth: Povezani (zadnji del 
trilogije o Razcepljenih) [ prihodnost, 
Chicago, genetski inženiring, poskusi, 
človečnost, identiteta, ljubezen, pogum, 
svoboda, znanstvena fantastika zvestoba]

Uroš Topić: Emma Storm. 
Bratovščina Culis

Priročniki
Janez Bogataj: Okusi Osrednje Slovenije. 
Na sredini mize [jedi, kulinarika, gostilne, 
restavracije, slovenska kuhinja, Ljubljana]

Novak Djoković: Serviraj za 
zmago. 14-dnevni prehranski 
načrt brez glutena za telesno 
in duševno popolnost 
[športniki, dietna prehrana, 
brezglutenske jedi, kuharski 
recepti]

Menopavza : začetek 
novega življenja : popoln 
praktični vodnik za 
obvladovanje menopavze 
z nasveti za zmanjševanje 
njenih učinkov in 
povečevanje njenih koristi 
[avtorji in svetovalci Robin N. 
Phillips ... et al.]

Svilena cesta 2014: Uzbekistan, Tadžikistan, Afganistan in Kirgizistan

V ponedeljek, 13. oktobra 2014, ob 19.30
vas vljudno vabimo na potopisno predavanje popotnika

Janeza Mihovca
Svileno pot je sestavljalo omrežje trgovskih poti med Kitajsko, Indijo in Sredozemljem. Po njej so preko puščav, 

gora in skozi oaze tisočletja potovale karavane s konji in kamelami, ki so tovorile začimbe, papir, svilo, keramiko in 
druge dragocenosti. Med potjo smo odkrivali čudoviti svet starodavnih arhitekturnih spomenikov,  zanimivih ljud-

stev in zgodovinskih zanimivosti.

Vljudno vabljeni!
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Knjižnica Vodice
Škofjeloška cesta 7, Vodice
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Naslednji Kopitarjev glas izide 

27. 10. 2014. 

Prispevke pošljite najkasneje 

do 13. 10. 2014. 

IZID 

GLASILA

Črna kronika
Poročilo za obdobje  21. 8.–18. 9. 2014

Kriminaliteta
Tudi v zadnjem obdobju so bili na pohodu nepridipravi. V Vodicah so obravnavali kaznivo dejanje 
in nasilje v družini ter poškodovanje tuje stvari. Na Skaručni so ukradli motorno žago in vlomili v 
tri osebna vozila.

Prometne nesreče

Ostali dogodki

Na AC Ljubljana–Kranj so policisti obravnavali prometno nezgodo z lažjimi telesnimi poškod-
bami voznika tovornega vozila. Prometna nezgoda z lažjimi telesnimi poškodbami se je zgodila 
tudi v Vodicah.

V Vesci je zagorel kozolec. Čr
na
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Samo še to opravim,
samo še to postorim,

potem se spočijem in umirim.
 (T. Kunter)

ZAHVALA
V 71. letu nas je za vedno zapustila naša 

draga

TONČKA KOGOVŠEK
iz Repenj.

Ob boleči izgubi se iskreno zahvaljujemo 
vsem sorodnikom, sosedom, prijateljem 
in znancem za izrečena sožalja, darovane 

maše, podarjene sveče in cvetje.

Prav tako se zahvaljujemo vsem, ki ste 
poskrbeli za lep pogrebni obred, društvu 
upokojencev za poslovilni govor, župniku 

g. Mervarju, pevcem, pogrebni službi 
Navček. Posebna zahvala pa gre tudi 

gasilcem.

Iskrena hvala vsem, ki ste jo pospremili 
na njeni zadnji poti, in vsem, ki postojite 

ob njenem grobu.

Vsi njeni

»Neskončna ljubezen
je ena sama,

ves svet jo kliče:
ljubljena mama«

 (Zvezdana Majhen)

ZAHVALA
Ob slovesu naše drage 

Marjetke Kimovec  
– Mandrgarjeve mame 

iz Dobruše 

izrekamo zahvalo sorodnikom, sosedom, 
prijateljem, sodelavcem in vaščanom za 

izraze sožalja, podarjene sveče in cvetje in 
za tako veliko spremstvo do groba.
V času mamine onemoglosti so ji 

zdravstveno oskrbo nudili dr. Dragan 
Grujičić in zdravniško osebje geriatričnega 

oddelka Bolnišnice dr. Petra Držaja.
HVALA VAM

Iskrena hvala:
 gospodu župniku Francu  Mervarju  za 

lep duhovni obred, nosačem – maminim 
vnukom, snahi Vidi za ganljive besede 

slovesa, sosedama Jožici Jagodic in Mimi 
Traven za strežbo,  pevcem Bratov Zupan, 

Mežnarjevemu Janezu in  
pogrebni službi Navček.

Hvala vsem, ki ste našo mamo spoštovali, jo 
imeli radi in jo obiskovali.

Žalujoči: vsi njeni
Dobruša, 17. 9. 2014



RAZPREDELNICA DOGODKOV IN PRIREDITEV

Dan Datum Ura Dogodek/prireditev Organizator Lokacija

OKTOBER

SOBOTA 4. 10. 2014 14:00 GASILSKI AVTORALLY PO LOKACIJAH PGD 
V GZ VODICE GZ VODICE LOKACIJE PGD-JEV GZ VODICE

SOBOTA 4. 10. 2014 16:00 TURNIR V NAMIZNEM NOGOMETU ŠD VICTORIA CLUB VODICE GASILSKI DOM VODICE

NEDELJA 5. 10. 2014 9:00 33. SEŠKOV MEMORIAL - TEK IN POHOD 
NA KRVAVEC SD STRAHOVICA KRVAVEC

PONEDELJEK 13. 10. 2014 19:30
POTOPISNO PREDAVANJE: "SVILENA 
CESTA 2014: UZBEKISTAN, TADŽIKISTAN, 
AFGANISTAN IN KIRGIZISTAN"

KNJIŽNICA VODICE KNJIŽNICA VODICE, 
ŠKOFJELOŠKA CESTA 7, VODICE

PONEDELJEK - 
NEDELJA

13. 10. 2014 -  
19. 10. 2014

10:00 - 11:00 
in  
17:00 - 18:00

SIMBIOZA GIBA
OBČINA VODICE, PROJEKT 
SIMBIOZA, KLUB KUBU VODICE, 
MIHA KIMOVEC 

KD SKARUČNA, KD VODICE, 
TENIS KLUB KUBU VODICE

SOBOTA 18. 10. 2014 19:00 LETNI KONCERT DPZ FLORA DPZ FLORA KD VODICE

SOBOTA 25. 10. 2014 start od 8:00 
- 10:00 13. JESENSKI POHOD TD VODICE

TRASA POHODA: OBMOČJE 
ŠTIRIH OBČIN - VODICE, 
LJUBLJANA, TRZIN IN MENGEŠ

NEDELJA 26. 10. 2014 7:00 14. IZLET V NEZNANO SD STRAHOVICA START: SELO

V A B L J E N I  N A

SLAVNOSTNI KONCERT
OB 15. OBLETNICI DePZ FLORA

zborovodkinja: Jana Lamberšek

Sobota, 18. oktober 2014, ob 19. uri, v Kulturnem domu Vodice.


